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BEZORGERSGezocht:

Voor diverse wĳken

Zoek je nog een leuke bijverdienste en ben 
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Tess met haar prestigieuze prijs.  Foto: aangeleverd.

Met haar oogst won ze in 2024 al een 
zilveren oorkonde en dit jaar goud, 
een prestigieuze prijs op de 
Amsterdam International Olive Oil 
Competition (AIOOC). Haar extra 
vergine olijfolie, gecerti� ceerd met 
het DOP Umbria - Colli del Trasimeno 
keurmerk, werd geprezen om de 
kwaliteit, smaak, ambachtelijke 
productie en de unieke etikettering. 
“Op elk � esje staat een stukje van

mijn verhaal. Die persoonlijke touch, 
dat familiaire element, maakt het
herkenbaar en onderscheidend.”
Op het landgoed staan 5.000 olijf-
bomen, waarvan sommige meer dan 
honderd jaar oud zijn. Alles gebeurt
in Italië: van het plukken en persen 
tot het bottelen en labelen van de 
olie. “We doen alles zelf, ambachtelijk 
en met zorg”, vertelt Tess. “Dat proef
je terug in de kwaliteit.”

Diepe liefde
De olijfolie van Tess is niet zomaar een 
product. Het is het resultaat van een 
diepe liefde voor natuur, duurzaam-
heid en het Italiaanse leven. “Ik had 
altijd al iets met Italië”, vervolgt ze.
“De taal, het eten, de mensen. Tijdens 
een vakantie in Umbrië raakte ik 
gefascineerd door de olijfgaarden. 
Het ritme van het land, de geur van 
de bomen, de rust...” Dat gevoel liet 
haar niet meer los. “Ik wilde iets doen 
wat betekenisvol was. Iets tastbaars, 
iets echts. En zo begon het idee van 
een eigen olijfgaard te groeien.”
De keuze voor de regio Colli del Trasi-
meno was bewust. “Het is een van de 
oudste olijfoliegebieden van Italië, 
maar minder bekend dan Toscane of 
Ligurië. De olijven hier hebben een 

Vinkeveen/Umbrië - In de heuvels rond het Trasimeense Meer in Umbrië, 
midden Italië, waar de zon gul schijnt en de olijfbomen al eeuwenlang 
wortelen in vruchtbare grond, waait sinds acht jaar een frisse 
Nederlandse wind. Tess Theijsmeijer (27), geboren en getogen in 
Vinkeveen, verruilt regelmatig het vlakke polderlandschap voor het 
glooiende Italiaanse platteland. Daar begon ze - mede op initiatief van
en in samenwerking met haar vader - acht jaar geleden een avontuur: het 
opzetten van een biologische olijfgaard onder de naam Oliva d’Oro Italy.

VAN VINKEVEEN NAAR UMBRIË: 

Tess Theijsmeijer en haar 
bekroonde olijfolie-avontuur

Op het landgoed staan 5.000 olijfbomen, waarvan sommige
meer dan honderd jaar oud zijn.  Eigen foto.

Een handvol oogst.
Foto: aangeleverd.

unieke smaak, fruitig, maar ook
een beetje kruidig.”

Biologisch en ambachtelijk
Voor Tess was het vanaf het begin 
duidelijk: haar olijfolie moest bio-
logisch zijn. “Geen pesticiden, geen 
kunstmest. Alleen wat de natuur
ons geeft. We plukken met de hand, 
persen binnen 24 uur en gebruiken 
alleen de eerste koude persing.”
Naast haar bekroonde olijfolie produ-
ceert Oliva d’Oro ook hoogwaardige 
peperolie, tru� elolie en citroenolie, 
gemaakt van verschillende soorten 
olijven die zorgen voor een rijke en 
uitgebalanceerde smaak.
Tess pendelt regelmatig tussen 
Nederland en Italië. “Mijn familie 
woont nog in Vinkeveen en ik vind het 
belangrijk om ook daar mijn verhaal 
te delen. Maar mijn hart ligt hier, 
tussen de olijfbomen.”

Toekomst
In Nederland richt ze zich op de 
horeca, retailers en particulieren.
“We groeien op Instagram”, zegt ze 
met een glimlach. “Sociale media 
helpen ons om ons verhaal te 
vertellen en een community op
te bouwen.”
Wat brengt de toekomst voor Oliva 
d’Oro? “Ik wil groeien, maar gecontro-
leerd. Kwaliteit blijft het belangrijkst. 
Misschien een kleine winkel openen 
of workshops geven over olijfolie en 
duurzaamheid.” En haar persoonlijke 
droom? “Een plek creëren waar 
mensen kunnen komen proeven, 
leren, genieten. Een soort agriturismo, 
maar dan met olijfolie als hart.”
Oliva d’Oro Italy is inmiddels meer 
dan een merk. Het is een verhaal
van durf, passie en verbinding.
Meer informatie: www.olivadoro.nl. 
Instagram: @oliva_d.oro.

De Ronde Venen/Uithoorn - In 
de zomermaanden – van week 30 
tot en met week 34 – bundelen 
we de krachten van onze twee 
edities: Nieuwe Meerbode
De Ronde Venen en Nieuwe
Meerbode Uithoorn. Dat betekent 
dat lezers tijdelijk een gecombi-
neerde krant ontvangen, met 
nieuws uit beide gemeenten.

Bewuste keuze
Deze keuze maken we bewust.
In de zomerperiode is het nieuws-
aanbod vaak wat rustiger en door 
samen te werken, kunnen we
toch een goed gevulde, actuele 
en lezenswaardige krant blijven 
bieden. Bovendien liggen De 
Ronde Venen en Uithoorn dicht 

bij elkaar; wat bij de een gebeurt, 
raakt vaak ook de ander. Denk aan 
regionale evenementen, ontwik-
kelingen in de politiek, op sportief 
gebied, de zorg of het openbaar 
vervoer. Het wordt een mix van 
vertrouwde rubrieken, gezichten 
en verhalen aangevuld met 
nieuws uit de buurgemeente.
Na de zomer keren beide edities 
weer terug naar hun vertrouwde, 
lokale vorm.

Fijne zomer
We wensen iedereen een mooie 
zomer en veel leesplezier. In de 
krant en online.

Met vriendelijke groet,
De Redactie.

Zomereditie: meer nieuws, 
breder perspectief
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De Nieuwe Meerbode is 
verkrijgbaar op de volgende 
ophaalpunten:

Aalsmeer
Kantoor Nieuw Meerbode
Visserstraat 10
Abcoude
Dienstencentrum de 
Angstelborgh Dorpszicht 22
Fred Abcoude Hoogstraat 32
PLUS Amsterdamsestraatweg 38
Baambrugge
Buurtsuper Henks Brugstraat 4
Dorpshuis de Vijf Bogen
Pr. Margrietstraat 10
Mijdrecht
Albert Heijn Leicester 13
Bibliotheek Mijdrecht
Dr. van der Haarlaan 8
Boekhandel Mondria
De Lindeboom 11
Gemeentehuis
Croostadtlaan 111
Primera De Lindeboom 16
Shell Mijdrechtse Zuwe 2D
Vinkeveen
Albert Heijn Herenweg 71-73
Bibliotheek Vinkeveen
Herenweg 63
Boellaard De Groene Vakwinkel
Herenweg 257
Jumbo Plevierenlaan 7
Waverveen
Fa. Ruizendaal & Zn Poeldijk 2a
Wilnis
Jumbo Molmlaan 2

Shany-festival bij De Boei.  Foto: aangeleverd.

Auto laden bij Atlantis.  Foto: aangeleverd.

Geen bankje onder de Kerkvaartbrug.  Foto: Peter Pos.

Mijdrecht - Johannes Hospitium
De Ronde Venen ontving van 
Monuta Weber een waakmand. Een 
waakmand is een mand die is gevuld 
met attributen ter ondersteuning van 
naasten, die waken bij iemand die 
stervende is. De mand die Jolanda 
Weber overhandigde bevatte onder 
meer een JBL-speaker, koptelefoon, 
gedichtenbundel, warme plaid en 
kleurboeken voor jong en oud.
Jolanda Weber van Monuta Weber 
licht toe: “Het is heel belangrijk dat 
we naar elkaar en onze omgeving 
omkijken. Wij doen er alles aan om 
mensen te helpen om op een goede 
manier afscheid te nemen van het 
leven en van elkaar. In dit kader was 
het voor mij heel speciaal dat ik mijn 
steentje kan bijdrage aan de zorg van 
een hospice waar meerdere families 
die ik heb mogen ondersteunen, 
dankbaar gebruik van hebben 
gemaakt. Daarnaast vond ik het
�jn om als lokale ondernemer een 
gebaar te maken door nog een
waakmand te schenken aan het 
Hospitium.”
Namens het Johannes Hospitium
De Ronde Venen ontving Mits Winnik 
de waakmand. Zij nam de waakmand 
voor het hospice dankbaar in ont-
vangst: “Bij iemand waken is erg 

intens. De items in de waakmand 
bieden steun, doordat ze praktisch 
zijn of juist a�eiding geven als dat 
nodig is. Door de mand een vaste 
plek te geven in ons hospice, is hij 
altijd beschikbaar en kan hij op een 
natuurlijke manier in gebruik worden 
genomen op momenten dat familie 
of naasten daar behoefte aan 
hebben. Zulke gebaren en donaties 
worden door ons team en onze 
bewoners en hun naasten die we 
begeleiden enorm gewaardeerd.”

Waakmand voor Johannes 
Hospitium De Ronde Venen

Namens het Johannes Hospitium
De Ronde Venen ontving
Mits Winnik (links) de waakmand.
Foto: aangeleverd.

Vinkeveen - Het Shanty-festival in 
Vinkeveen komt eraan, zaterdag
30 augustus om 12.00 uur. Ook dit 
jaar zal het Boeiplein in het teken 
staan van muziek en zang.
Vijf totaal verschillende koren zullen 
de bezoekers verrassen met bekende 
en minder bekende zeemans-

liederen. Met een hapje en een 
drankje erbij kan de middag niet 
stuk. Zitplaatsen zijn voldoende 
aanwezig, gedeeltelijk zelfs overdekt 
en niet onbelangrijk: de toegang is 
gratis. Binnenkort zullen de deel-
nemende koren bekend gemaakt 
worden.

Shanty-festival in Vinkeveen

Mijdrecht - Sinds kort is het mogelijk 
om een elektrische of plug-in hybride 
auto te laden bij korfbalvereniging 
Atlantis. Op het parkeerterrein aan 
de Hoofdweg 85a is in samenwerking 
met gemeente De Ronde Venen en 
SportStroom een laadpaal voor
elektrische en plug-in hybride auto’s 
geplaatst.

Deze laadpaal wordt gevoed door de 
30 zonnepanelen die op het dak van 
de kantine van Atlantis liggen. Zo 
kan met groene stroom de auto vol 
geladen worden. De laadpaal is niet 
alleen voor bezoekers van Atlantis
en de naastgelegen Sporthal
De Phoenix, maar ook voor mensen
uit de buurt.

Auto laden bij Atlantis

Mijdrecht - Gemeente De Ronde 
Venen was voornemens om onder
de Kerkvaartbrug in Mijdrecht een 
bankje te plaatsen. Het bankje was 
bedoeld als zitplaats voor jongeren 
die nu al vaak onder de brug bij het 
tunneltje bij elkaar komen. Ook was 
het plan om een aantal treden te 
plaatsen om een veilige opgang te 
creëren aan de westkant van de brug. 
Na gevraagde feedback van de
inwoners is besloten om het bankje 
niet te plaatsen en gaat de gemeente 
op zoek naar een andere hangplek 
voor jongeren.
Met een bankje wilde men de 
ontmoetingsplaats voor jongeren 
onder de Kerkvaartbrug wat meer een 
legale status geven en veiliger maken. 
De gemeente en politie hebben 
namelijk behoefte aan een zoge-
naamde verwijsplek als jongeren 
elders voor overlast zorgen. De plaat-
sing van het bankje was een onder-
deel van een proef van zes maanden, 
waarbij jongerenwerkers, boa’s en 
politie regelmatig toezicht zouden 
gaan houden en indien nodig ook 
met de jongeren in gesprek wilden 
gaan.
De gemeente heeft de direct
omwonenden door middel van een 
brief ingelicht over dit voornemen.
De inwoners werd om hun mening 
hierover gevraagd en op basis van de 

feedback zou men dan een de�nitief 
besluit nemen. De inwoners hebben 
gehoor gegeven aan de oproep van 
de gemeente en hun mening laten 
weten. Het grootste deel van de
reacties was niet positief. Met name 
het gevoel van onveiligheid en de 
vrees voor toename van overlast in
de buurt werd als argument benoemt 
om deze hangplek niet aantrekkelijker 
te maken voor jongeren. Ook de vrees 
voor meer overlast van vuurwerk was 
wat er werd benoemd door inwoners.

Op grond van deze bezwaren heeft 
de gemeente besloten het bankje niet 
te plaatsen en op zoek te gaan naar 
een andere geschikte ontmoetings-
plaats voor jongeren. Er is de laatste 
tijd nogal veel te doen over het 
onderwerp inwonersparticipatie en is 
er veel kritiek richting de gemeente 
dat zij inwoners niet genoeg 
betrekken en/of niet naar de inwoners 
luisteren. Dit is echter een voorbeeld 
waar de gemeente wel degelijk naar 
de inwoners heeft geluisterd en zelfs 
op grond hiervan een streep heeft 
gezet door de voorgenomen plannen. 
Een goed voorbeeld van inwoners-
participatie. Echter de oplossing voor 
een verwijsplek is er nog niet en het
is wel te hopen dat er alsnog een
goede ontmoetingsplaats komt
voor jongeren.

Geen bankje
onder de Kerkvaartbrug

De Ronde Venen - De veelal
elektrische brommobiel, het 45-km 
autootje, is bezig aan een stille 
opmars in Nederland. In vijf jaar
tijd groeide het aantal met ruim
38 procent naar 23.666 stuks. Binnen 
de provincie Utrecht is het vooral de 
gemeente De Ronde Venen waar het 
voertuig steeds populairder wordt. 
Dat blijkt uit een analyse van
mobiliteitsplatform MicroMobiel.nl 
op basis van CBS-cijfers.
Daarnaast is de brommobiel ook 
ongekend populair in het Gooi, waar 
in de gemeenten Laren en Blaricum 
vooral veel jongeren de wagentjes 
gebruiken als droog alternatief voor 
de (elektrische) �ets of scooter.

Een brommobiel wordt in de volks-
mond ook wel ‘45-kilometerautootje’ 
genoemd. En een brommobiel mag 
inderdaad maximaal 45 kilometer per 
uur, maar niet elke 45 km-auto is ook 
een brommobiel. Zo zijn er ook nóg 
kleinere voertuigen – bedoeld als 
invalidenvoertuig – die in sommige 
gevallen eveneens 45 km per uur 
halen. Voor die voertuigen is geen 
rijbewijs nodig, terwijl je voor een 
brommobiel minimaal een AM-
rijbewijs (brom�etsrijbewijs) dient te 
hebben. Voor een brommobiel hoeft 
(nog) geen wegenbelasting betaald 
te worden.

Frank Breukelman van Micro Mobiel 
verwacht de komende jaren een 
verdere toename. “Als tweede auto is 
een brommobiel namelijk een heel 
voordelige optie, zeker als je ‘m thuis 
kunt opladen. Waar de brommobiel 
in opmars is, zien we de snor�ets 
juist steeds minder terug in het 
straatbeeld. Sinds 2020 is het aantal 
met bijna 17 procent gedaald. Dat 
kan niet los gezien worden van de 
invoering van de helmplicht voor 
snor�etsen in 2023. Met name 
jongeren zagen dat niet zitten.
De brommobielbranche heeft hier 
duidelijk garen bij gesponnen.”

45 km-autootje
populair in De Ronde Venen

Het 45-km autootje is populair in
De Ronde Venen.  Foto: aangeleverd.
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Tour de Bakfiets
Door Donald Esser.

Het is weer juli. Terwijl de Tour de France door-
dendert en dijbenen als boomstammen de berg-
passen op beuken, ploeteren wij in De Ronde Venen 
en Uithoorn door een ander soort parcours: het 

ochtendverkeer rond de basisscholen. Geen peloton van professionals, 
maar een stoet – veelal elektrisch aangedreven – bak�etsen, bestuurd 
door quinoa kauwende ouders met havermoutmelk in de bidonhouder 
en – levensgevaarlijk – een telefoon permanent aan het oor geplakt.
Ik ben blij dat de schoolvakantie begonnen is.
De bak�etsmoeder van 2025 is een fenomeen. Ze is multitasking,
milieubewust en altijd onderweg naar iets met ‘sport of yoga’, ‘mind-
fulness’ of ‘teamoverleg’. Haar kinderen – keurig in merinowol gehesen – 
zitten voorin als kleine farao’s, gedragen door de ‘spierkracht’ van mama’s 
elektrische trapondersteuning. Zelf trappen? Welnee. Ik zit prinsheerlijk. 
Die beentjes zijn nog nooit in aanraking geweest met weerstand. Als het 
aan deze ouders ligt, krijgen ze straks een verzetloze e-bike met kinder-
zitje voor hun rugzak.
En dan de bak�etsvaders. In hun linnen broeken en met een vegaburger 
in de hand laveren ze door het dorpse verkeer alsof ze in een slow-motion 
versie van Tour de France-etappe zitten. Alhoewel, soms trekken ze een 
sprintje. Ze knikken vriendelijk naar collega bak�etsvaders, maar hun 
ogen zeggen: “Ik heb vannacht drie uur geslapen, omdat mijn peuter een 
existentiële crisis had over een kromme komkommer.” Geen idee waarom 
ik dit schrijf, maar het klinkt wel leuk.
Wat opvalt: de snelheid van de pappa’s. Of beter gezegd, het gebrek 
daaraan. Waar de Tourrenners gemiddeld 40 km/u aantikken, halen de 
lokale bak�etsbrigades – ontsnapt uit het bak�ets-ochtendpeloton – met 
moeite de 12 km. En dat is inclusief de tijd die ze nemen om midden op 
de weg stil te staan voor een praatje met een andere vader of moeder 
over glutenvrije traktaties.
Toegegeven, het is bewonderenswaardig hoe deze ouders hun kroost 
veilig van A naar B krijgen. Maar zou het, heel misschien, ook een idee
zijn om die kinderen af en toe zelf te laten �etsen? Spierkracht kweken, 
evenwicht leren, de wereld ontdekken.
Want als we zo doorgaan, eindigt de Tour de France in 2030 misschien
wel met een bak�ets-etappe. Met papa voorop, mama op speaker Phone 
en drie kinderen die vragend roepen: “Zijn we er al?”

Regio - De zomer belooft voor veel 
weggebruikers in de regio een ware 
beproeving te worden. Of is het 
eigenlijk al geworden. Met groot-
schalige werkzaamheden aan snel-
wegen en tunnels, waaronder de A2, 
A4, A9 en de N201, is de verkeers-
hinder deze maanden extreem.
Vooral inwoners van De Ronde Venen 
en Uithoorn zijn ‘ingeklemd’ en 
worden geconfronteerd met forse 
vertragingen en omleidingen. Sluip-
routes zijn geen optie en vooral de 
Vinkenkade, Baambrugse Zuwe en 
Groenlandse Kade in Vinkeveen 
lopen vol. Zelfs in deze ‘rustige’ 
vakantietijd. Ook tot ergernis van
de bewoners aan voornoemde
lokale verkeersaders. Ondanks
inrijverboden is er geen of
nauwelijks politionele handhaving.
Voor verkeer van en naar De Ronde 
Venen en Uithoorn betekent dit
dat ook de N201, een belangrijke 
regionale verbindingsroute, onder 
druk staat. De kruising met de A2 is 
momenteel eveneens in onderhoud, 

wat op de N201 leidt tot extra 
opstoppingen en langere reistijden.
De werkzaamheden maken deel
uit van een landelijke onderhouds-
operatie van Rijkswaterstaat, waarbij 
ook het spoor en delen van de stad 
Amsterdam worden aangepakt.
De timing – midden in de zomer-
vakantie – is bewust gekozen om
de impact op het dagelijkse woon-
werkverkeer enigszins te beperken.
Toch is de hinder aanzienlijk,
Rijkswaterstaat en het samen-
werkingsverband Amsterdam
Bereikbaar roepen weggebruikers
in voornoemde gemeenten op
om hun reisgedrag aan te passen.
De campagne ‘Vaststaan of mee-
bewegen: wat doe jij?’ spoort 
mensen aan om thuis te werken, 
buiten de spits te reizen, gebruik
te maken van het openbaar vervoer 
of te carpoolen. Voor inwoners van 
De Ronde Venen en Uithoorn is
het zaak om goed geïnformeerd
te blijven en waar mogelijk alter-
natieven te zoeken.

Automobilisten getroffen
door verkeerswerkzaamheden

Automobilisten via de N201 zijn zwaar getro�en door verkeerswerkzaamheden. 
Foto: archief.

Tijdens de inmiddels traditionele All American Sunday draait alles om glimmend chroom, ronkende motoren en een
�inke dosis Amerikaanse sfeer.  Foto: aangeleverd.

Uithoorn – Het evenemententerrein 
Legmeer-West aan de Randhoorn-
weg verandert zondag 27 juli van 
12.00 tot 19.00 uur in een waar
paradijs voor liefhebbers van Ameri-
kaanse auto’s, motoren en nostalgie. 
Tijdens de inmiddels traditionele
All American Sunday draait alles
om glimmend chroom, ronkende 
motoren en een �inke dosis Ameri-
kaanse sfeer. Van klassieke bolides uit 
de jaren 50 en 60 van de vorige eeuw 
tot imposante motoren en spectacu-
laire acts. Dit gratis toegankelijke 
evenement biedt vermaak voor jong 
en oud.

Traditie met hart en ziel
Initiatiefnemer Han Nollen, bekend 
van Café Drinken & Zo, is al 25 jaar 
het kloppend hart achter dit evene-
ment. Met zijn sociale betrokkenheid 
en organisatorisch talent wist hij 
eerder al evenementen als de Harley 

Dagen tot een groot succes te 
maken. Maar zijn grootste passie ligt 
bij de All American Sunday, waar lief-
hebbers van klassieke Amerikaanse 
voertuigen samenkomen om hun 
trots te tonen.

26e editie: groter dan ooit
Na het jubileumjaar in 2024 gaat het 
feest dit jaar onverminderd door met 
de 26e editie. Bezoekers kunnen zich 
opnieuw verheugen op een middag 
vol indrukwekkende voertuigen, live-
muziek, foodtrucks en unieke acts. 
Kinderen kijken hun ogen uit bij al 
het glimmende geweld, terwijl 
volwassenen genieten van de 
ontspannen sfeer en muzikale 
optredens.

Muziek en spektakel
Op het podium staan onder andere 
Clark and The Aces, die het publiek 
meenemen naar de roots van de 

Power op wielen tijdens All 
American Sunday in Uithoorn

rock-’n-roll met een vleugje blues en 
rockabilly. Ook Wild May West zorgt 
voor muzikaal vuurwerk. Dansen 
mag, stilzitten wordt lastig.
Een bijzondere attractie dit jaar zijn 
The Wastelanders: een groep post-
apocalyptische piraten die met hun 
zelfgebouwde voertuigen – recht uit 
een Mad Max-�lm – over het terrein 
rijden. Deze creaties van gerecycled 
schroot zijn niet alleen spectaculair 
om te zien, maar ook een knipoog 
naar duurzaamheid.

The Day Before
Het feest begint eigenlijk al een dag 
eerder. Op zaterdag 26 juli vertrekt 
om 12.00 uur een indrukwekkende 
stoet motoren voor een rit door de 
regio. Rond 17.00 uur keren de deel-
nemers terug naar het terrein, waar 
de BBQ brandt en Clark and The Aces 
opnieuw zorgen voor de muzikale 
omlijsting. Deze voorproef op 
zondag is een aanrader voor
motorliefhebbers en gezinnen.
Aanmelden voor de rit kan via
info@drinkenenzo.nl.

Regio - Op 1 januari 2026 treedt een 
nieuwe wet over de belastingen van 
alle waterschappen in werking. Een 
belangrijke belasting is de water-
systeemhe�ng. Essentieel voor
deze belasting is de verdeling van de 
kosten over alle inwoners, bedrijven 
en agrariërs. Ook het waterschap 
Amstel, Gooi en Vecht is zich daarop 
aan het voorbereiden. Inwoners 
kunnen de komende tijd meedenken 
over wat zij belangrijk vinden. De 
ontwerpverordening ligt vanaf 
maandag 14 juli tot en met zondag 
24 augustus ter inzage. 
In Nederland betalen we allemaal 
watersysteemhe�ng, van inwoners, 
bedrijven en agrariërs tot eigenaren 
van natuurgebieden. Deze groepen 
betalen allemaal een stukje van de 
kosten die het waterschap maakt 
voor schoon water en veilige dijken. 
Zo voorkomen we overstromingen
en wateroverlast en houden we onze 
voeten droog. De manier waarop we 
de kosten tussen deze groepen 
verdelen noemen we de kosten-
toedeling.

Lastenverdeling
Het belastingstelsel voor water-
schappen is sinds 2009 in grote lijnen 
nauwelijks veranderd. Maar in de 
praktijk zijn er inmiddels wel enkele 
problemen ontstaan. Een belangrijk 
knelpunt binnen de watersysteem-
he�ng, is de onevenredige invloed 
van de hoge waarde van infrastruc-
tuur zoals wegen en spoorwegen
op de tarieven voor eigenaren van 
onbebouwde gronden, met name
in de agrarische sector. Een tweede 
probleem is dat het huidige stelsel 
geen ruimte biedt voor een meer 
evenwichtige lastenverdeling tussen 
de categorieën binnen de watersys-
teemhe�ng: ingezetenen, eigenaren 
gebouwd, eigenaren natuurterreinen 
en eigenaren overig ongebouwd.

Knelpunten
Om deze knelpunten op te lossen 
hebben de waterschappen in 2021 
een voorstel gedaan om het wettelijk 
stelsel te wijzigen. Dit heeft geleid tot 
een nieuwe wet die op 1 januari 2026 
in werking treedt. Deze wet maakt het 

Inspraak nieuwe regels 
waterschapsbelasting

mogelijk om de kosten op een manier 
te verdelen die beter past bij het 
gebied. Er is hierbij ook meer bestuur-
lijke vrijheid om speci�eke keuzes
te maken in de verdeling, maar de 
keuzes moeten gebaseerd zijn op 
gebiedskenmerken, zoals inwoner-
dichtheid, de ongebouwde dichtheid 
en de natuurdichtheid. Om de 
nieuwe wet goed aan te laten sluiten 
bij ons waterschap, is een tijdige 
aanpassing van de kostentoedelings-
verordening van Waterschap Amstel, 
Gooi en Vecht nodig. Het Algemeen 
Bestuur is van plan om op 9 oktober 
2025 de Kostentoedelingsverorde-
ning Amstel, Gooi en Vecht 2026
vast te stellen, na behandeling in de 
commissie van 18 september 2025. 
Uiteraard zijn beide vergaderingen 
openbaar. De verordening treedt
dan op 1 januari 2026 in werking.
Mensen die interesse hebben, 
kunnen de ontwerpverordening
digitaal bekijken via het digitale 
publicatieblad op www.o�ciele
bekendmakingen.nl. Ook is dit
mogelijk via de website www.AGV.nl 
of op afspraak inzien op het hoofd-
kantoor van Waterschap Amstel, Gooi 
en Vecht, Korte Ouderkerkerdijk 7, 
Amsterdam.
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De line dance-workshop.  Foto: aangeleverd.Genieten geblazen in Wilnis.  Foto: aangeleverd.

Lieke Martens op bezoek bij Hertha in Vinkeveen.  Foto: aangeleverd.

Renske op – of is het naast – de stier.  Foto: aangeleverd.

Een afscheidslied met cadeaus voor directeur Paulien, die met pensioen gaat.
Foto: aangeleverd.

De Hoef - Het schoolplein van basis-
school Sint Antonius in De Hoef 
veranderde recentelijk in een
bruisend decor uit het Wilde Westen; 
van strobalen en cactussen tot 
cowboys, cowgirls en zelfs een
wilde rodeostier. Kinderen en ouders 
kwamen verkleed en genoten van 
allerlei activiteiten. Zo kon je spijker-
broek-hangen, je lasso-skills testen, 
hout graveren of brood en mais
roosteren boven het kampvuur.
Een rondje op een echte pony en de 
hobby horse-wedstrijd maakten het 

feest compleet. Ouders en leer-
krachten waren ook �ink in de weer. 
Er werden po�ertjes gebakken en 
meester Joost stond bij de BBQ voor 
hamburgers. Wie even tijd over had, 
kon meedoen aan een line dance-
workshop, wat voor veel grappige 
foto’s zorgde. Het feest werd
afgesloten met een Rad van Fortuin 
op het schoolplein en een afscheids-
lied met cadeaus voor directeur 
Paulien, die met pensioen gaat.
Zon en gezelligheid maakten het 
zomerfeest tot een succes.

Het Wilde Westen in De Hoef

Wilnis – Een alerte inwoner van 
Wilnis sloeg onlangs alarm over 
ernstige plasticvervuiling langs de 
Wilnisse Zuwe, ter hoogte van de 
dijkophoging richting Kamerik.
Tijdens een �etstocht viel het op,
dat er op het eerste stuk van de 
werkzaamheden grond is gestort 
waarin opvallend veel plastic afval 
zichtbaar is. “Veel plastic steekt 
boven de grond uit, niet te missen.”
De situatie roept zorgen op over 
mogelijke milieuschade. “Dit komt in 
het grondwater terecht. Dat kan toch 
niet de bedoeling zijn?”, vraagt de 
inwoner zich af. “Kan dit niet eerst 
schoongemaakt worden? Is dit zo 
goedkoper?”
De dijkophoging is onderdeel van 
een breder project om de water-

veiligheid in het gebied te ver-
beteren. Maar volgens de melder 
mag dat niet ten koste gaan van
het milieu. “Het is gewoon niet te 
geloven. Milieuschade.”

Plasticvervuiling
bij dijkophoging Wilnisse Zuwe

Plasticvervuiling bij Wilnisse Zuwe. 
Foto:  aangeleverd.

Wilnis - Ook dit jaar heeft de 
Koningin Julianaschool uit Wilnis 
weer meegedaan aan het project
van muziekvereniging Viribus Unitis: 
‘Muziek voor ieder kind’.
Op ongekend enthousiaste wijze 
gaven meester Ruud en Sebastian 
muziekles aan vijfentwintig leer-
lingen van groep 6. De leerlingen 

hadden de keuze uit drie blaas-
instrumenten: trompet, bugel of 
trombone. In acht weken tijd kregen 
deze professionele musici het voor 
elkaar om ieder kind een toontje 
hoger te laten blazen. Er werden
heel wat vrolijke noten aangeleerd, 
waardoor de kinderen al snel 
verschillende liedjes konden spelen.

Genieten geblazen in Wilnis

Staande ovatie
Zelf stonden de kinderen ook 
verbaasd hoe snel ze het spelen van 
een blaasinstrument hadden geleerd. 
Ook ontdekten ze hoe leuk het is om 
samen muziek te maken en om dit te 
laten horen aan anderen. Hun eerste 
optreden vond plaats op het school-
plein, waar ze werden beloond met 
een daverend applaus. In de avond 
volgde een optreden voor ouders en 
andere belangstellenden bij muziek-
vereniging Viribus Unitis. Samen
met het opstaporkest en de muziek-
docenten zorgde groep zes voor een 
waar muziekspektakel. Ook nu 
konden ze rekenen op een staande 
ovatie van het publiek.

Geslaagd muziekproject
De leerlingen kijken terug op een 
zeer geslaagd muziekproject. Een 
groot aantal leerlingen heeft hun 
instrument niet ingeleverd, maar 
neemt na de zomervakantie deel
aan de vijf naschoolse muzieklessen 
die Viribus Unitis aanbiedt. Zo blijft 
het genieten geblazen.

De Ronde Venen - Tijdens de
behandeling van de Kadernota 2026 
heeft Lokaal en Fair met succes drie 
belangrijke moties ingediend, die 
allemaal door de gemeenteraad
zijn aangenomen. Daarmee zet de 
partij stevig in op een zorgzame, 
samenwerkende en toekomst-
gerichte gemeente. 
Fractievoorzitter Simone Borgstede 
van Lokaal en Fair benadrukte in haar 
bijdrage het belang van moedige 
keuzes: “We hebben geen tijd te 
verliezen. Dit is het moment om te 
investeren in wat echt telt: goede 
zorg, voorzieningen, talentontwikke-
ling en betaalbare woningen.”

Unaniem aangenomen
Om starters een kans te geven op
de woningmarkt, is de motie ‘Tiny 

Houses’ ingediend, deze werd 
unaniem aangenomen. Het college 
gaat op zoek naar een locatie waar 
tijdelijke woningen gerealiseerd 
kunnen worden. Ook de motie ‘Van 
vinkje naar invloed’ is aangenomen. 
De motie beoogt een duidelijker 
participatieproces, met heldere 
communicatie over wanneer en
hoe inwoners inspraak kunnen 
leveren die ertoe doet.

En, bijna unaniem werd ook de
motie ‘Geen hoogspanningsstation 
in het Gein’ aangenomen, waarin de 
gemeenteraad zich uitspreekt tegen 
de komst van een hoogspannings-
station in het kwetsbare landschap 
van het Gein. Het buitengebied 
verdient bescherming en rust,
niet industriële belasting.

Vinkeveen – Op de velden van voet-
balvereniging Hertha vond recente-
lijk een bijzondere training plaats. 
Niemand minder dan topvoetbalster 
Lieke Martens gaf een inspirerende 
sessie aan een van de meidenteams 
van de club. De training trok niet 
alleen veel aandacht vanwege de 
aanwezigheid van de international, 
maar ook vanwege de professionele 
ondersteuning op het gebied van 
eerste hulp.
EHBO-vereniging Lucas Vinkeveen 
was die dag aanwezig om de veilig-

heid van speelsters en toeschouwers 
te waarborgen. De inzet van de 
vereniging was niet alleen functio-
neel, maar ook symbolisch: enkele 
recent geslaagde EHBO’ers konden 
voor het eerst hun vaardigheden
in de praktijk brengen.
Eén van hen was Judith van der 
Linden, die samen met de ervaren 
Jan van Haastrecht de EHBO-post 
bemande. “We zorgen er altijd voor 
dat nieuwe vrijwilligers gekoppeld 
worden aan een ervaren kracht”, 
aldus een woordvoerder van de 

Tiny Houses, verbetering inwonerparticipatie
en geen hoogspanningsstation

EHBO Lucas Vinkeveen actief
tijdens training Lieke Martens bij Hertha

De fractie benadrukte, dat de koers 
voor 2026 en verder vraagt om visie, 
investeringen in de sociale basis, 
behoud van essentiële voorzie-
ningen en samenwerking met
inwoners en provincie. Daarbij is ook 
aandacht gevraagd voor verbetering 
van de bereikbaarheid, zorg en 
gemeenschapszin. Tot teleurstelling 
van Lokaal en Fair werd deze oproep 
niet door alle partijen gedeeld. Op 
het laatste moment dienden RVB, 
VVD en D66 een amendement in
dat wezenlijke onderdelen van de 
oorspronkelijke kadernota aantastte. 
Hierdoor worden onder meer stevige 
bezuinigingen doorgevoerd op 
onder meer verkeersveiligheid,
handhaving op het bedrijventerrein 
en sociale voorzieningen, in totaal 
voor 445.000 euro.

vereniging. “Zo bouwen ze 
vertrouwen op en kunnen ze
leren in de praktijk.”
De aanwezigheid van EHBO Lucas 
Vinkeveen onderstreept het belang 
van goed opgeleide hulpverleners
bij sportevenementen, groot of klein. 
De vereniging benadrukt dat EHBO 
niet alleen nuttig is, maar ook 
voldoening en plezier kan geven. 
“Het is mooi om te zien hoe onze
vrijwilligers bijdragen aan een
veilige omgeving, zeker bij zulke 
inspirerende evenementen.”
Voor wie interesse heeft gekregen 
om zelf EHBO’er te worden, is er goed 
nieuws. Op woensdag 8 oktober
start een nieuwe cursus Eerste Hulp,
inclusief reanimatie en AED-gebruik. 
De opleiding beslaat tien woensdag-
avonden en wordt afgesloten met 
een examen op 10 december. Daar-
naast is de vereniging in september 
weer aanwezig in Winkelcentrum 
Zuiderwaard in Vinkeveen, waar 
geïnteresseerden vrijblijvend
informatie kunnen inwinnen. De 
exacte datum wordt binnenkort 
bekendgemaakt.
Aanmelden of meer informatie? 
Stuur een e-mail naar
ehbolucasvinkeveen@gmail.com.
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De redactie van de Nieuwe Meerbode rekent het tot haar taak om lezers van haar krant zo objectief mogelijk te informeren. De Nieuwe Meerbode vindt inwoners belangrijk omdat zij grotendeels de lezers zijn van ons weekblad. De lokale nieuws-
feiten en berichtgeving is dan ook gericht op de inwoners van De Ronde Venen. In samenwerking met IVI (Inwoners Voor Inwoners) willen wij die inwoners dan ook een stem geven. De IVI-pagina is dan ook een podium waar inwoners van zich kun-
nen laten horen. IVI is een onafhankelijke inwonersbeweging en voor de inwoners. IVI zal net als de Nieuwe Meerbode geen standpunt innemen over geplaatste artikelen. Op deze IVI-pagina plaatsen wij ingezonden stukken van inwoners waar-
bij de inwoner zelf verantwoordelijk blijft voor de inhoud van de door hem/haar ingestuurde en geplaatste tekst. IVI en de Nieuwe Meerbode zijn dan ook geen enkele manier verantwoordelijke voor de inhoud van de artikelen op de IVI-pagina.

De IVI pagina

Inwoners kunnen een mooi initiatief, een leuke activiteit, een klacht, een idee, een oproep, een ergenis, een vraag of gewoon een mooi 
verhaal wat ze willen delen met de inwoners van De Ronde Venen naar de redactie van IVI sturen. De copy voor deze IVI pagina kan 
men sturen naar info@inwonersvoorinwoners.nl en moeten aangeleverd worden met een word document. De copy mag maximaal 
250 tekens (inclusief spaties) bevatten en geen onbehoorlijk taalgebruik hebben om voor plaatsing in aanmerking te komen.

info@inwonersvoorinwoners.nl
www.inwonersvoorinwoners.nl

Wilt u als inwoner iets kwijt?
Laat het IVI weten.

Rijden deze luxe deelauto’s straks in De Ronde Venen? Of worden deze compacte 
deelauto’s trending?  Foto’s: aangeleverd.

Een belangrijk onderdeel van deel-
mobiliteit is autodelen. Stichting 
Inwoners Voor Inwoners (IVI) heeft 
zich opgegeven als ambassadeur 
autodelen om samen met de 
gemeenschap te onderzoeken hoe 
realistisch het is dat we in De Ronde 
Venen een goed werkend netwerk 
van deelauto’s kunnen neerzetten. IVI 
is van mening dat dit alleen een kans 
van slagen heeft als de gemeenschap 
betrokken wordt. IVI wil de komende 
tijd dan ook de gemeenschap gaan 
informeren en betrekken bij dit 
thema. 

Wat is autodelen? 
Bij autodelen maak je gebruik van 
een deelauto die je samen met 
anderen gebruikt. Je gebruikt de 
auto wanneer je die nodig hebt, 
bijvoorbeeld voor een paar uur of 
een dag. Daarna zet je hem weer 
terug op een speciaal bestemde 
parkeerplaats, zodat iemand anders 
hem weer kan gebruiken. Het is vaak 
goedkoper dan een eigenauto, het is 
beter voor het milieu en er zijn nog 
wel wat meer voordelen voor het 
persoonlijk en algemeen belang
te benoemen. 

Extra aandacht en uitleg
Dat klinkt allemaal heel aantrekkelijk, 
maar het blijkt voor veel mensen 
toch nog wel een behoorlijke stap en 
leeft het idee van autodelen zeker 
nog niet bij iedereen. De vraag is dan 
ook hoe reëel is de verwachting dat 
het aanbieden van traditionele deel-
auto’s ‘vanzelf’ gaat bijdragen aan de 
gewenste reductie van eigen auto-
bezit? Daarom verdient dit onder-

werp extra aandacht en uitleg, vindt 
Stichting Inwoners Voor Inwoners 
(IVI).

Ambassadeurs
In het voorjaar deed de gemeente 
een oproep voor ambassadeurs die 
inwoners konden enthousiasmeren 
voor deelname aan autodelen. Wij, 
als stichting IVI, hebben ons toen 
aangemeld. Wij geloven dat de 
betrokkenheid van inwoners cruciaal 
is voor het slagen van zo’n project. 
We hebben daarbij duidelijk gemaakt 
dat we dit willen doen op een
onafhankelijke manier, samen met
de gemeenschap. Niet door mensen 
van bovenaf te overtuigen, maar 
door goed te luisteren of er behoefte 
is aan autodelen, en zo ja, hoe zou 
dat er dan idealiter uitzien? Door 
(�nanciële) ondersteuning van
Rabobank, Swipocratie en Invior is de 
keus gemaakt om de participatietool 
Gemeenscahp aan Zet (GAZ) hier-
voor in te zetten. De naam zet het 
eigenlijk al want hierbij heeft de 
gemeenschap de regie! 

Gemeente brede aanpak
We willen het ook gemeente-breed 
aanpakken, zodat er mogelijk één 
herkenbaar en duidelijk systeem van 
autodelen komt voor alle kernen. 
Misschien is een maatwerkoplossing 
nodig, die verder gaat dan wat de 
huidige aanbieders leveren. Als 
eerste stap hebben we met de
participatietool Gemeenschap
Aan Zet (GAZ) een laagdrempelige 
peiling gehouden via het systeem 
‘Swipocratie’. Daarmee hebben we 
waardevolle informatie opgehaald 

over hoe inwoners denken over auto-
delen. Wat wij níet doen, is direct een 
oordeel of conclusie trekken op basis 
van deze uitkomsten. Bij deze partici-
patietool is het juist de bedoeling
om samen met de inwoners, onder-
nemers en andere betrokkenen
de resultaten te bekijken en te 
bespreken. Want alleen als dit
initiatief vanuit de gemeenschap 
komt, heeft het écht kans van slagen. 
Onze slogan is niet voor niets:
‘Samen kom je verder’.

Geen doel maar een middel
Het uitgangspunt is dat het neer-
zetten van deelauto’s nooit een doel 
mag zijn, maar een middel is om 
gewenste mobiliteits- en ruimtelijke 
e�ecten te bereiken. Om dit 
succesvol in zetten denkt IVI dat dit 
alleen mogelijk is door met lokaal 
maatwerk, ondersteunend en
faciliterend beleid inzicht te krijgen 
welke e�ecten realistisch zijn om te 
verwachten. Daarbij is het van groot 
belang of de gemeenschap het ook 
echt ziet zitten en gebruik wil gaan 
maken van de deelauto’s. Want deel-
auto’s neerzetten zonder dat daar 
gebruik van gemaakt gaat worden
is verspilde energie en weggegooid 
geld. Met andere woorden de 
gemeenschap moet hier achter
staan om het een succes te maken.

Geen plannen van bovenaf 
doordrukken
En als blijkt dat er onvoldoende 
animo is? Dan moeten we dat onder 
ogen zien. Wij zijn geen voorstander 
van plannen van bovenaf door-
drukken tegen beter weten in. De 
ervaring heeft immers geleerd dat dit 
veel weerstand geeft in de gemeen-
schap en dit recent ook ter sprake 
kwam in de gemeenteraad. Om het 
maar even in toepasselijke termen uit 

De lokale overheid wil in de gemeente De Ronde Venen deelmobiliteit 
onder de inwoners stimuleren. Men vindt dat deelvervoer een 
goedkopere en duurzamere keuze is. Het is beter voor de luchtkwaliteit 
en er komt meer ruimte voor groen en woningbouw.

Zijn we in De Ronde Venen
klaar voor deelmobiliteit?

te drukken is het wat IVI betreft te 
kort door de bocht om te denken dat 
we de inwoners allemaal vanzelf in 
de deelauto krijgen in De Ronde 
Venen en daarom is het beter een 
wat langere weg te nemen. Wij 
kiezen een veilige route om te
onderzoeken hoe we deelauto’s goed 
en breed gedragen kunnen gaan 
uitrollen. Daar is inwonersparticipatie 
wat ons betreft een heel belangrijk 
aspect en moet men het niet van 
bovenaf gaan opdringen. Voordat
we echter samen conclusies kunnen 
trekken, is het belangrijk dat we ons 
als gemeenschap beter verdiepen
in het onderwerp autodelen. 

De resultaten van de peiling
Op deze IVI-pagina delen we daarom 
in de komende periode stap voor stap 
de resultaten van de peiling. We doen 
dat bewust in delen, zodat er ruimte 
is voor re�ectie en dialoog. Hoewel 
we blij zijn met de respons (571 deel-
nemers), willen we benadrukken dat 
dit geen volledig representatief beeld 
geeft van de hele gemeenschap.
Van veel inwoners, ondernemers
en andere betrokkenen weten we 
simpelweg nog niet hoe ze over auto-
delen denken. Wij willen iedereen de 
kans geven om zijn stem te laten 
horen of je nu voor of tegen bent. Dat 
is wat met inwonersparticipatie wordt 
bedoeld en één van de belangrijkste 
doelstelling van de stichting is. 

Verhalen en dialoogbijeenkomst
Naast de resultaten van de peiling 
zullen we ook persoonlijke verhalen 
uit de gemeenschap publiceren 
rondom het thema autodelen. Die 
kunnen helpen om het onderwerp 
vanuit verschillende invalshoeken
te bekijken. Na de zomervakantie 
organiseren we ter afronding van
het proces van de participatietool 
Gemeenschap aan Zet (GAZ) één
of meerdere dialoogbijeenkomsten. 
Deze bijeenkomsten zijn bedoeld
om informatie te delen, naar elkaar te 
luisteren en samen te verkennen wat 
mogelijk en haalbaar is in De Ronde 
Venen op het gebied van autodelen. 
Ook zullen er op deze bijeenkomsten 
partijen aanwezig zijn die vragen 
kunnen beantwoorden en uitleg 
kunnen geven.

Doe mee en laat je horen!
Iedereen is daarvoor van harte
uitgenodigd om mee te denken en/
of zijn of haar mening te geven. We 
nodigen iedereen dan ook uit om de 
resultaten van de peiling op deze IVI-
pagina te bekijken, er vragen over te 
stellen en erop te reageren. In deze 
eerste editie delen we algemene 
informatie over wie heeft meegedaan 
aan de peiling en hoe zij reageerden 
op de verschillende stellingen. 
Uw stem is belangrijk!
Stuur uw feedback naar 
info@inwonersvoorinwoners.nl.
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Gedeputeerde van de provincie Utrecht, André van Schie en wethouder Anja 
Vijselaar reiken symbolisch planten uit ter illustratie van de vergroening op het 
Geinplein.  Foto: aangeleverd.

Het mes gaat erin in De Ronde Venen.  Foto: Shutterstock. Van blikvanger naar drollenvanger. Foto: aangeleverd.

Abcoude - De eerste fase van de 
herinrichting van het Geinplein - 
NS-station - in Abcoude is donderdag 
10 juli feestelijk opgeleverd. Onder 
belangstelling van betrokkenen en 
omwonenden werd deze mijlpaal 
gevierd met ko�e, ijs en het
symbolisch uitreiken van planten.
Onder meer plantvakken en 
zitranden zorgen voor vergroening 
en verfraaiing van het Geinplein.
De herinrichting van het Geinplein 
vindt in twee fases plaats. De eerste 
fase is nu opgeleverd. Wel is het 
planten van groen onderdeel van 
deze eerste fase. Toch gebeurt dit
pas in het najaar, omdat dit hiervoor 
de beste periode is. Fase 2 start in 
oktober.

Samenwerking
Gemeente De Ronde Venen, de 

provincie Utrecht en ProRail werken 
samen aan de verbetering van 
Station Abcoude. Doel is om het 
station aantrekkelijker en toeganke-
lijker te maken. Daarvoor zijn de 
volgende onderdelen bij deze eerste 
oplevering gerealiseerd: vergroening 
en verfraaiing van het versteende 
plein door de aanleg van plant-
vakken, zitranden rondom de plant-
vakken voor meer verblijfskwaliteit, 
verbeterde looproutes voor visueel 
gehandicapten, verhoogde voet-
gangersoversteekplaats op de
Spoorlaan, toegankelijke bushaltes 
met verhoogde trottoirbanden, 
nieuwe bushokjes voor comfortabel 
wachten en verbeterde kiss & 
ride-stroken.
Anja Vijselaar en gedeputeerde
van de provincie Utrecht, André van 
Schie, verzorgden de opleverings-

Oplevering eerste fase 
Geinplein Abcoude

handeling: het uitreiken van plantjes. 
Dit ter illustratie van de bomen en 
planten die in het najaar in de plant-
vakken komen. Ook vertegenwoor-
digers van de provincie Utrecht,
wijkcomité Ouderen Belangen 
Vereniging Abcoude Baambrugge
en aannemer AW Groep waren 
aanwezig.

‘Prettiger en toegankelijker’
André van Schie, gedeputeerde 
Mobiliteit van de provincie Utrecht: 
“Het verbeteren van dit belangrijke 
OV-knooppunt in Abcoude is een 
mooi voorbeeld hoe verschillende 
partijen, waaronder gemeente
De Ronde Venen, ProRail en provincie 
Utrecht, samenwerken voor een 
aantrekkelijk stationsgebied. Als 
provincie Utrecht vinden we het 
belangrijk dat daarmee het gebruik 
van het openbaar vervoer voor de 
reizigers veiliger, prettiger en
toegankelijker wordt.”
Wethouder Anja Vijselaar haakte 
daarop in: “De oplevering van het 
eerste deel van het werk is zichtbaar 
een mooie stap voor het gebied. De 
opknapbeurt en het aanbrengen van 
faciliteiten zorgt ervoor dat het Gein-
plein een plek is waar reizigers, voor-
bijgangers en aanwonenden graag 
komen. Groen, toegankelijk en klaar 
voor de toekomst.”

De herinrichting van het Geinplein is 
onderdeel van een bredere aanpak 
om de leefbaarheid, bereikbaarheid 
en uitstraling van het stationsgebied 
te verbeteren. Een aantal onderdelen 
wordt later dit jaar afgerond: beplan-
ting van de plantvakken met vaste 
planten en bomen (najaar 2025),
een watertappunt, uitbreiding van 
de �etsenstalling (start oktober
2025) en deel�etsen van OV-�ets
en Deel�ets Nederland.

Door Peter Pos.

De Ronde Venen - Je hebt ze vast 
wel eens gezien langs �etspaden en 
wegen: die kleurrijke metalen korven 
die een beetje doen denken aan een 
basketbalring. Ook in onze gemeente 
staan er een paar. Ze zijn ooit 
geplaatst als blikvangers om op
een speelse manier zwerfafval, met 
name blikjes, van de straat te houden.
Je gooide je lege blikje al �etsend als 
een ware topbasketballer als LeBron 
James of Michael Jordan in de basket. 
Zo had je niet alleen je afval opge-
ruimd, maar ook een kleine sportieve 
prestatie geleverd. Maar tijden ver-
anderen en de blikvanger is eigenlijk 
geen blikvanger meer, maar heeft 
een hele andere functie gekregen.

Nieuwe functie
Sinds de invoering van statiegeld
op blikjes zijn deze openbare korven 
hun oorspronkelijke functie groten-
deels kwijtgeraakt. Want wie gooit er 
tegenwoordig nog een blikje weg als 
je er 15 cent voor terugkrijgt? Dat is 
letterlijk dan geld weggooien! Maar 
we zagen in onze gemeente dat de 
blikvangers zijn getransformeerd tot 
verzamelpunten voor poepzakjes. 
Keurig ingepakte hondenpoep, netjes 
in een plastic zakje, gedeponeerd in 

de korf. Niet het originele doel, maar 
nog steeds een bijdrage aan een 
schonere omgeving.

Drollenvanger
Wel vinden wij dat er dan ook een 
passende naam moet komen en de 
naam drollenvanger leek ons wel heel 
toepasselijk. Een eerbetoon aan de 
nieuwe functie van deze straat-
meubels, met een knipoog. En wie 
weet, misschien leidt zo’n herdoop 
wel tot betere aanpassingen van
het ontwerp. Het is namelijk heel 
duidelijk dat deze korven niet zijn 
ontworpen voor dit soort afval: ze 
hebben een open structuur, geen 
deksel, en geen geur�lter. Bovendien: 
het ziet er niet altijd even fris uit.

Nieuw ontwerp
Misschien is het dan niet helemaal 
ideaal dat er in de blikvangers in 
plaats van de blikjes nu hondenpoep-
zakjes worden gegooid, maar een 
drollenvanger is nog altijd beter dan 
een drollenligger. Nu de functie is 
veranderd, hopen we dat de vorm 
een beetje wordt aangepast. Het is 
dus zeker een idee om de uitvoering 
een beetje aan te passen met een 
gesloten deksel, een duidelijke
pictogrammen en betere plaatsing. 
Wat te denken van een toiletpot?

Van blikvanger
naar drollenvanger

INGEZONDEN MAIL
Ingezonden mails vallen niet onder verantwoordelijkheid van de redactie. 
Deze behoudt zich het recht voor om ingezonden mails te weigeren, in te 
korten en te redigeren. E-mails mogen niet beledigend, generaliserend, 
aanstootgevend of discriminerend zijn. Naam en adres van de inzender 
moeten bekend zijn bij de redactie. Anonieme inzendingen worden niet 
geplaatst. De redactie accepteert geen enkele verantwoordelijkheid voor
de inhoud van ingezonden mails.

Het is zorgwekkend hoe de situatie in het centrum van Mijdrecht zich 
ontwikkelt. Steeds vaker ervaren bewoners en winkeliers overlast van 
groepen jongeren die zich luidruchtig en intimiderend gedragen in de 
openbare ruimte. Dit heeft geleid tot klachten over geluidsoverlast en 
vervuiling, wat begrijpelijkerwijs tot frustratie leidt bij omwonenden.
Als reactie hierop heeft de gemeente besloten om bankjes op het pleintje 
aan het einde van de Passage, nabij de winkel van Pearl, te verwijderen. 
Hoewel dit wellicht bedoeld was om de overlast te beperken, heeft
het ook een ongewenst nevene�ect: oudere bezoekers en andere
winkelende mensen missen nu een plek om even uit te rusten of een 
praatje te maken.
Daarnaast is er recent gra�ti aangebracht op de sokkel van het beeld 
op datzelfde pleintje, wat de indruk versterkt dat het openbare domein 
onvoldoende wordt beschermd tegen vandalisme.
Een ander incident dat diepe indruk maakte, was de vernieling bij een pas 
geopende Indische eetgelegenheid nabij de Lidl. Dit jonge ondernemers-
stel had een mooie droom, die abrupt werd verstoord. Zulke gebeurte-
nissen roepen vragen op over de e�ectiviteit van het lokale handhavings- 
en opsporingsbeleid.
Het is belangrijk dat er stevig wordt ingezet op preventie én handhaving, 
zodat het vertrouwen van inwoners in de veiligheid en leefbaarheid van 
onze gemeente behouden blijft. Mijdrecht verdient het om een plek te 
zijn waar iedereen zich welkom en veilig voelt.
C. van Dijck

Overlast

De Ronde Venen - De gemeenteraad 
van De Ronde Venen (DRV) heeft 
woensdag 9 juli de Kadernota 2026 
vastgesteld. Deze vormt de basis 
voor de begroting voor komend jaar. 
De gemeente heeft de komende 
jaren �nancieel minder te besteden.
In de Kadernota staan een aantal 
maatregelen om een �nancieel 
gezonde gemeente te blijven.
De gemeenteraad heeft hiermee 
ingestemd en deze worden uitge-
werkt in de gemeentelijke begroting 
voor 2026 die in het najaar door de 
gemeenteraad wordt behandeld.

Minder geld
Wethouder Anja Vijselaar (Financiën): 
“Gemeenten krijgen komende jaren 
minder geld van het Rijk, maar het 
aantal taken dat daarvoor moet 

worden uitgevoerd wijzigt niet en 
neemt zelfs toe. We hebben daarom 
kritisch gekeken naar waar we 
uitgaven kunnen verminderen en 
wat mogelijkheden zijn om inkom-
sten te verhogen. Die balans hebben 
we in de Kadernota goed kunnen 
vinden.’’
De Kadernota vormt de �nanciële en 
beleidsmatige basis voor de begro-
ting en laat zien waar de gemeente 
zich op richt. Zo blijft de gemeente 
zich inzetten voor de bouw van 3200 
(betaalbare) woningen tot 2030 en 
nog eens 1600 woningen in de jaren 
erna. Ook is er is ruimte voor onder-
nemers – en uitbreiding van werk-
gelegenheid – met de aanleg van
het nieuwe bedrijventerrein
De Bocht en blijft de gemeente 
investeren in schoolgebouwen en 

Kadernota De Ronde Venen 
2026; het mes gaat erin

goed onderhouden groen. Ook is er 
extra aandacht voor handhaving met 
de aanstelling van een extra buiten-
gewoon opsporingsambtenaar (boa).

OZB en mantelzorgcompliment
De gemeenteraad heeft tijdens de 
bespreking de Kadernota op enkele 
punten gewijzigd. Zo stelde het 
college voor de onroerendezaak-
belasting (OZB), los van loon- en 
prijsontwikkeling, met 8,2 procent te 
verhogen. De gemeenteraad heeft 
nu in meerderheid besloten die 
verhoging te beperken tot 4,5 
procent. Dit betekent wel, dat er
op enkele posten moet worden 
bezuinigd, onder andere op verkeer 
en vervoer en subsidies. Ook heeft
de raad unaniem besloten niet te 
bezuinigen op het mantelzorg-
compliment zoals het college voor-
stelde. Dit betekent dat het bedrag 
dat mantelzorgers voor hun inzet 
krijgen 75 euro blijft.

Hoogspanningsstation en
Tiny houses
Ook nam de gemeenteraad een 
aantal moties aan, opdrachten aan 
het college. Zo wil de raad onder 
andere dat het college zich maximaal 
inspant om te voorkomen dat er een 
hoogspanningsstation in het Gein-
gebied komt. Ook wil de raad dat het 
college op zoek gaat naar plaatsen 
waar Tiny houses (kleine woningen 
voor starters) gebouwd kunnen 
worden en dat het college inzet op 
intensivering van jongerenwerk in 
Abcoude. Ook heeft de raad het 
college gevraagd een positieve 
grondhouding te hanteren bij het 
initiatief om te komen tot een door-
start van de PlusBus.
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Waverveen - Het kerkplein van 
Waverveen vormde op zaterdag
5 juli het bruisende decor van een 
geslaagde rommelmarkt, waar niet 
alleen tweedehands schatten werden 
verhandeld, maar vooral ook
verbondenheid en betrokkenheid 
centraal stonden.
De jaarlijkse markt, georganiseerd 
door een toegewijde commissie
van vrijwilligers, bracht dit jaar het 
indrukwekkende bedrag van 5.000 
euro op. De volledige opbrengst 
komt ten goede aan Stichting MAF 
(Mission Aviation Fellowship).
De stichting, die wereldwijd opereert 
met een vloot van 120 vliegtuigen, 
biedt hulp in de meest afgelegen 
gebieden ter wereld. Van medische 
evacuaties tot het vervoeren van 
hulpgoederen en het ondersteunen 
van zendings- en ontwikkelingswerk: 
MAF is vaak letterlijk een levenslijn 
voor mensen die anders onbereik-
baar zouden zijn.
Wat deze dag zo bijzonder maakte, 
was niet alleen het �nanciële
resultaat, maar vooral de sfeer van 
gemeenschapszin. Bezoekers 
genoten van het snu�elen tussen
de kraampjes, het ontmoeten van 
dorpsgenoten en het bijdragen aan 
een goed doel. De rommelmarkt was 

daarmee meer dan een inzamelings-
actie; het was een viering van lokale 
solidariteit.
De organisatie spreekt haar grote 
dank uit aan alle vrijwilligers,
sponsors en bezoekers die deze
dag mogelijk maakten. “Zonder hun
inzet en betrokkenheid was dit niet 
gelukt”, aldus de rommelmarkt-
commissie. “Het is hartverwarmend 
om te zien hoe een klein dorp samen 
iets groots kan betekenen voor de 
wereld.”

Rommelmarkt Waverveen
levert 5.000 euro op voor MAF

De Ronde Venen - Jan Rouwenhorst, 
raadslid namens het CDA in De 
Ronde Venen, heeft zijn ontslag
ingediend als lid van de gemeente-
raad. Daarmee komt er een einde aan 
een periode van bijna twintig jaar 
raadslidmaatschap. Rouwenhorst 
was sinds de gemeenteraads-

verkiezingen van 2006 actief in de 
raad. In de afgelopen jaren was hij 
lange tijd fractievoorzitter en lid
van de werkgeverscommissie. In zijn 
ontslagbrief aan de burgemeester 
geeft Rouwenhorst aan dat hij zijn 
vertrek al eerder in vertrouwen had 
aangekondigd. Hij blijft zijn taken als 

Jan Rouwenhorst weg uit 
gemeenteraad De Ronde Venen

raadslid vervullen, totdat de geloofs-
brieven van zijn opvolger namens 
het CDA zijn goedgekeurd. Rouwen-
horst kijkt met dankbaarheid terug 
op zijn raadswerk.

Waardering
Fractievoorzitter Coos Brouwer 
spreekt zijn waardering uit voor het 
werk van Rouwenhorst: “Hij heeft 
zich bijna twintig jaar lang met hart 
en ziel ingezet voor onze gemeente. 
Als fractievoorzitter, maar ook als 
kritisch en betrokken raadslid, stond 
hij altijd klaar voor de inwoners
van De Ronde Venen. We gaan zijn 
ervaring, zijn humor en zijn scherpe 
blik missen in de fractie en de raad. 
Tegelijk gunnen we hem dit nieuwe 
hoofdstuk van harte.”
Met zijn vertrek uit de gemeenteraad 
rondt Rouwenhorst een lange en 
betrokken politieke periode in De 
Ronde Venen af. In zijn afscheids-
bericht wenst Rouwenhorst zijn 
collega-raadsleden, ambtenaren en 
inwoners van De Ronde Venen het 
allerbeste toe: “Voor onze mooie 
gemeente, waarin zoveel gebeurt.” 
Het CDA De Ronde Venen zal op 
korte termijn een opvolger 
voordragen.

Jan Rouwenhorst neemt afscheid.  Foto: aangeleverd.

Het winkelgebied van Mijdrecht Dorp verandert zaterdag 19 juli in een
levendig decor van zomerse verwondering.  Foto: archief.

Bak�etsmoeders en -vaders zijn te gast in de Dorpsstraat en moeten rekening 
houden met voetgangers.  Foto: Wilco de Vries. Diana: ‘Een moment van rust is geen luxe, maar noodzaak’.  Foto: aangeleverd.

Mijdrecht - Het winkelgebied van 
Mijdrecht Dorp verandert zaterdag 
19 juli in een levendig decor van 
zomerse verwondering. Geen
groots podium, geen luidsprekers
of vuurwerk, maar twee ‘verdwaalde 
vakantiegangers’ met een bagagekar 
vol ko�ers. Zij weten precies datgene 
te raken wat een dorp levendig 
maakt: de glimlach van een voorbij-

ganger, de nieuwsgierigheid van
een kind, de verbondenheid tussen 
winkelier en bezoeker.

Een spel met een knipoog
Het concept is eenvoudig, bijna 
kinderlijk in zijn opzet. Je kiest een 
envelop, opent deze, en het cijfer dat 
je vindt leidt je naar een ko�er. Wat 
daarin zit, is jouw prijs. Maar achter 

Verdwaald en verrast in Mijdrecht

die eenvoud schuilt iets groters: een 
ode aan het onverwachte. In een tijd 
waarin veel evenementen strak
geregisseerd zijn, biedt dit spel juist 
ruimte voor spontaniteit. Je weet 
niet wat je wint, je weet niet waar
de vakantiegangers zich bevinden, 
en dat maakt het juist zo charmant.

Voor jong én oud
Het spel is laagdrempelig en
toegankelijk voor iedereen. Kinderen 
worden aangetrokken door het spel-
element, volwassenen door de 
nostalgie van een ouderwetse dorps-
activiteit. En dat is precies de kracht: 
het verbindt generaties, zonder dat 
het geforceerd aanvoelt.

Wat op het eerste gezicht een 
ludieke actie lijkt, is in feite een 
spiegel van wat een gemeenschap 
kan zijn. Een plek waar mensen 
elkaar verrassen, waar ondernemers 
investeren in sfeer en waar het 
onverwachte welkom is.
De verdwaalde vakantiegangers
zijn misschien op zoek, maar de 
bezoekers vinden iets veel
belangrijkers: een gevoel van thuis.

MAF opereert met een vloot van
120 vliegtuigen en biedt hulp in de 
meest afgelegen gebieden ter wereld. 
Foto:  MAF.

Mijdrecht - De Dorpsstraat is
duidelijk aangewezen als voet-
gangersgebied. Fietsen en bestem-
mingsverkeer voor laden en lossen 
zijn toegestaan. Brom- en snor�etsen 
zijn expliciet verboden. Maar hoe zit 

het met elektrische bak�etsen?
Op de foto: twee elektrische 
bak�etsen die ogenschijnlijk
‘legitiem’ doorrijden op een locatie 
die géén �etspad is. Volgens de 
bebording is dit een voetgangers-

Wat mag wel en wat niet
in de Dorpsstraat?

zone, en dus géén doorgaande �ets-
route. Toch is het een komen en gaan 
van (bak)�etsen, fatbikes en andere 
elektrische voertuigen.
Wat is het beleid van de gemeente 
op deze plek? Wordt er gehandhaafd, 
of is er sprake van gedoogbeleid? En 
hoe wordt bepaald wie er wél of niet 
mag rijden?
De gemeente De Ronde Venen laat 
desgevraagd weten: “Het centrum 
van Mijdrecht is een voetgangers-
zone, waarin �etsers te gast zijn en 
bevoorradend verkeer is toegestaan. 
Brommers en snor�etsen zijn niet 
toegestaan. Elektrische (bak)�etsen 
vallen onder de categorie �etsen. 
Het is dus toegestaan om met je 
elektrische bak�ets en/of je fatbike 
gebruik te maken van de voet-
gangerszone. Fietsers zijn wel te
gast en moeten rekening houden 
met voetgangers. Er is geen sprake 
van venstertijden: bevoorradend 
verkeer mag de gehele dag het 
centrum in. Op brommers en snor-
�etsen kan worden gehandhaafd.”

Vinkeveen - In een wereld die steeds 
sneller lijkt te draaien, is het vinden 
van rust een uitdaging. Toch is het 
precies dat wat Diana biedt in haar 
massagepraktijk ZEN by Di-yen in 
Vinkeveen: een warme, veilige plek 
waar je even helemaal tot jezelf kunt 
komen.
De geur van etherische oliën hangt 
subtiel in de lucht, zachte muziek 
speelt op de achtergrond. Alles 
ademt rust. “Ik wil dat mensen zich 
hier meteen welkom voelen”, vertelt 
Diana. “Of je nu komt met stress-
klachten, lichamelijke spanning
of gewoon behoefte hebt aan een 
moment van stilte; hier mag je zijn 
zoals je bent.”
Diana werkte jarenlang in ondersteu-
nende kantoorfuncties, maar voelde 
dat er iets ontbrak. In 2023 besloot
ze het roer om te gooien en volgde 
een opleiding tot holistisch ontspan-
ningsmasseur. “Ik heb altijd al een 
sterke intuïtie gehad en voelde dat ik 
meer wilde betekenen voor mensen. 
De stap naar massage voelde als 
thuiskomen.”
Sindsdien begeleidt ze vooral 
vrouwen, van drukbezette professio-
nals tot vrouwen in herstel na ziekte, 
in het loslaten van spanning en het 
hervinden van balans. Elke massage 

begint met een persoonlijk intakege-
sprek. Diana stemt haar behandeling 
volledig af op de behoeften van de 
cliënt. “Geen lichaam is hetzelfde en 
geen dag is hetzelfde. Daarom werk 
ik niet met standaardbehandelingen. 
Ik luister, voel aan en pas me aan.”
Ook aanstaande moeders zijn 
welkom vanaf 13 weken zwanger-
schap. Diana biedt zwangerschaps-
massages die zijn afgestemd op
het veranderende lichaam en de 
speci�eke behoeften van deze 
bijzondere periode.
Massage is volgens Diana geen luxe, 
maar een vorm van zelfzorg. 
“Aanhoudende stress kan leiden tot 
allerlei klachten. Een ontspannings-
massage helpt het lichaam om 
oxytocine en serotonine aan te 
maken, hormonen die zorgen voor 
rust en welzijn. Het verbetert je slaap, 
ademhaling, doorbloeding en 
energieniveau.”
Hoewel de meeste behandelingen 
plaatsvinden in haar praktijkruimte, 
is massage aan huis of op locatie ook 
mogelijk. “Soms is het prettiger of 
praktischer voor iemand om in
de eigen omgeving behandeld te 
worden. In overleg is veel mogelijk.”
Meer weten of een afspraak maken? 
www.zenbydiyen.nl/contact.

‘Een moment van rust
is geen luxe, maar noodzaak’
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Afgelopen dinsdag vond het slotconcert plaats van het muziekproject op 
basisschool De Schakel in Vinkeveen.  Foto: aangeleverd. Vanuit de regio Mijdrecht reizen gelovigen af naar de congreshal aan de

Randweg in Swifterband.  Foto: Jehova’s Getuigen. 

De Ronde Venen - Afgelopen 
dinsdag vond het slotconcert plaats 
van het muziekproject op basis-
school De Schakel in Vinkeveen.
In samenwerking met Brassband 
Concordia gaven de leerlingen een 
spetterende muzikale voorstelling, 
waarmee een periode van weken
vol muzikale ontdekking, plezier
en samenwerking werd bekroond. 
Het muziekproject werd in het leven 

geroepen met als doel kinderen op 
jonge leeftijd te laten kennismaken 
met muziek, hen te inspireren zelf 
muziek te maken. Dankzij de inzet
en betrokkenheid van Brassband 
Concordia kregen de leerlingen niet 
alleen theorielessen, maar ook de 
unieke kans om samen te musiceren 
met ervaren muzikanten. Onder 
leiding van muziekdocent Dick 
Hesselink hebben de leerlingen

Sprankelend slotconcert
De Schakel en Concordia

van groep 5 kennis gemaakt met
de basisbeginselen van muziek.
Ook werd gebruik gemaakt van door 
Concordia beschikbaar gestelde 
instrumenten. Het project werd 
mede mogelijk gemaakt door 
Cultuurpunt De Ronde Venen.

Gezamenlijk stuk
Tijdens het afsluitende concert lieten 
de kinderen horen wat er in relatief 
korte termijn al geleerd was, afgewis-
seld met muziek van de brassband. 
Het concert werd afgesloten met een 
gezamenlijk stuk. Dit concert vormde 
een prachtig slot van weken vol 
muzikale ontdekkingen en samen-
werking. Met het inspirerende 
optreden van leerlingen en brass-
band samen werd nogmaals
benadrukt hoe krachtig muziek
kan zijn in het leven van kinderen
en de gemeenschap als geheel.

Brassband Concordia is altijd op zoek 
naar muzikanten. Iedereen die een 
koperblaasinstrument of slagwerk 
bespeelt en zin heeft om samen 
muziek te maken is welkom.
Ga voor informatie naar:
www.brassband-concordia.nl.

Mijdrecht/Swifterbant - In Swifter-
bant vindt van 1 tot en met 3 
augustus het jaarlijkse driedaagse 
congres van Jehovah’s Getuigen 
plaats. Vanuit de regio Mijdrecht 
reizen gelovigen af naar de 
congreshal aan de Randweg, waar zij 
samenkomen voor een programma 
dat in het teken staat van het thema 
‘Zuivere aanbidding!’. De bijeen-
komst is gratis toegankelijk voor 
iedereen en wordt gekenmerkt
door lezingen, interviews en video-
presentaties.
Het congres is onderdeel van een 
wereldwijde reeks bijeenkomsten die 
jaarlijks miljoenen bezoekers trekken. 

In 2024 organiseerden Jehovah’s 
Getuigen wereldwijd meer dan
6.000 van dit soort congressen,
met in totaal bijna 11 miljoen
aanwezigen. Voor de regio rond
Mijdrecht worden dit jaar zo’n
3.000 bezoekers verwacht.
Volgens Stephan Heesbeen, woord-
voerder van de organisatie, is het 
thema van dit jaar gekozen met het 
oog op de behoefte aan zingeving 
en hoop. “We merken dat veel 
mensen op zoek zijn naar houvast in 
een onzekere wereld. Dit congres wil 
duidelijkheid bieden over wat geloof 
inhoudt en hoe het kan helpen bij 
dagelijkse uitdagingen.”

Jehovah’s Getuigen
van Mijdrecht naar Swifterbant

Mijdrecht - Mijdrecht krijgt er
straks twee aansluitingen bij op
de omgelegde N201. Dat betekent 
volgens de tevreden gemeente 
‘Verbetering van de bereikbaarheid 
van Mijdrecht ten opzichte van het 
oorspronkelijke tracé’. Ook krijgt 
Waverveen via het Waverveense pad 
een goede aansluiting op de N201. 
Met het strekken van de bocht bij 
Mijdrecht gaat een lang gekoesterde 
wens van gemeente De Ronde Venen 
in vervulling. Door de bocht uit de 
weg bij Mijdrecht te halen, kan het 
verkeer beter doorstromen en ver-
beteren de verkeersveiligheid en
de leefbaarheid. Onderdeel van de 
plannen is de aanleg van een �ets-
tunnel ter hoogte van de Veenweg, 

zodat �etsers en voetgangers veilig 
de weg kunnen oversteken.

Aansluiting vanuit Waverveen
Het voorstel dat Gedeputeerde 
Staten (GS) eerder dit jaar aan Provin-
ciale Staten presenteerde is op een 
aantal punten gewijzigd. Dit is mede 
gebeurd na inspraak van inwoners 
van Waverveen en de ondernemers-
vereniging VIB. De provincie heeft 
samen met De Ronde Venen gekeken 
hoe de plannen verbeterd kunnen 
worden.
De uitkomst van die gesprekken is 
dat de gemeente zelf gaat onder-
zoeken of er een aansluiting van het 
Waverveense pad op de westelijke 
rotonde kan worden gerealiseerd. 

Straks twee aansluitingen 
Mijdrecht op omgelegde N201

Ook pakt de gemeente zelf de
kruising van Ho�and op de oude 
N201 aan tot aan de aansluiting
op dezelfde rotonde.
Langs het nieuwe tracé komt geen 
parallelweg. Het landbouwverkeer 
moet daarom op dit deel van de 
N201 van de hoofdrijbaan gebruik 
maken of via het Waverveense pad 
rijden. Het eerder geprojecteerde 
�etspad aan de noordzijde komt er 
vooralsnog ook niet. Het �etsverkeer 
heeft door de �etstunnel een veilige 
route naar Mijdrecht en Uithoorn
ten zuiden van de N201.
Het nieuwe voorstel van GS wordt op 
8 oktober behandeld in Provinciale 
Staten. Als deze instemt met het 
voorstel zullen de benodigde proce-
dures worden doorlopen, waarna
in 2028 worden begonnen met de 
werkzaamheden. De verwachting is 
dat in 2031 de nieuwe weg gereed is.

Vinkeveen - Vrijdag 11 juli is het 
besluit op het bestemmingsplan 
Vinkeveense Plassen 2025 gepu-
bliceerd en zijn het bestemmings-
plan en bijbehorende stukken 
online beschikbaar gesteld. De 
beroepstermijn is op 12 juli 2025 
gestart. Beroep kan worden inge-
steld bij de afdeling Bestuurs-
rechtspraak van de Raad van 
State. Deze beroepstermijn loopt 

tot en met vrijdag 22 augustus 
2025. De provincie had tot 25 juni 
2025 de tijd om te reageren op 
het bestemmingsplan. De 
provincie heeft per brief van 24 
juni 2025 laten weten, dat er geen 
reactieve aanwijzing wordt 
gegeven. En zijn om die reden 
ook geen wijzigingen aange-
bracht op het besluit van de 
gemeenteraad van 13 mei 2025.

Bestemmingsplan
Vinkeveense Plassen online
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KRUISWOORDPUZZEL
Horizontaal 1. bescherming tegen stof; 7. muziekuitvoering (vocaal of
instrumentaal voor publiek); 12. pausennaam; 13. schijnreden (voor-
wendsel); 14. uitroep van schrik of verrassing; 15. erbium (scheik. afk.);
17. ontsteking voor ontplofbare stoffen; 19. scheepstouw; 21. onder
andere (afk.); 22. borstbeen; 24. gebied waarop van overheidswege
beslag is gelegd om de flora en fauna te handhaven; 27. priester van
Silo; 28. ver gevorderd in de tijd; 30. plechtige belofte; 31. Organisatie
van Amerikaanse Staten (afk.); 32. slotwoord; 33. Sociaal Economische
Raad (afk.); 35. zichzelf voortstuwend projectiel; 37. sterk alcoholische
drank; 38. hijsblok (takel); 41. lentemaand (afk.); 42. het geheel van uit-
drukkingsbewegingen; 44. (dienst)bode; 46. vrouw (lady); 47. overjas
van dunne stof; 48. het aangekochte; 49. vreemde; 50. faam (reputatie);
52. zachte en vette zelfstandigheid die de holte van beenderen vult; 54.
dier behorend tot een geslacht van grote hagedissen; 56. snijwerktuig;
58. vogelsoort; 61. European Article Numbering (afk.); 62. paringsritu-
eel van vogels; 64. een zekere; 65. plaats in Gelderland; 67. verfrissing;
68. wandversiering; 70. plaats in Gelderland; 72. gymnastiektoestel; 73.
proces-verbaal; 76. tweetal; 77. paardenslee; 78. plantengeslacht
bekend om hun sterke geur; 79. klei-achtige grondsoort; 81. Leefbaar
Nederland (afk.); 82. wet op de arbeidsongeschiktheidsverzekering
(afk.); 83. larve van de langpootmug; 84. boomsoort; 86. kaassoort; 87.
narigheid.

Verticaal 1. bevallig (elegant); 2. oosterlengte (afk.) ; 3. hevig; 4. grote
zanggroep; 5. dikdoener; 6. inwendig orgaan; 7. ontleende passage uit
een film (aanhaling); 8. boomvrucht; 9. met een halve toon verlaagde C;
10. kippenproduct; 11. oefenmeester; 16. meisjesnaam; 18. ontken-
ning; 20. soort (rap); 21. Spaanse uitroep; 23. deel van boom; 25. plaats
in Noord-Holland; 26. deel van been; 27. voormalige Ned. koningin; 29.
patiënt die ongeneeslijk ziek is en spoedig zal sterven; 32. komkom-
merachtige vrucht; 34. garde; 36. ruzie met rumoer (geschreeuw); 37.
vertragingstoestel; 39. welpenleidster; 40. slingerplant met houtige
stam; 42. uithangteken bij een drogist; 43. planeet die wij bewonen; 45.
waterkering; 46. niet erg slim; 51. voorzetsel; 53. hertensoort; 54. glas-
gordijnen; 55. hark; 56. larve van een insect; 57. hemellichaam; 59.
betaalmiddel; 60. rond verkeersplein; 62. mannelijk beroep; 63. rust
(weinig of geen geluid); 66. Europeaan; 67. Indische praatvogel; 69.
Stichting Nederlandse Ereschulden (afk.); 71. iemand die alles goed-
vindt; 73. houtachtig gewas; 74. plaats in Noord-Brabant; 75. kleur van
de regenboog; 78. jong dier; 80. Chinese vermicelli; 82. wettelijke aan-
sprakelijkheid (afk.); 85. kanon (afk.).
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De Ronde Venen - Verleden week 
dinsdag organiseerde bridge-
vereniging De Ronde Venen voor de 
tweede keer deze zomer een open 
zomerbridgedrive voor eigen leden, 
leden van andere clubs en thuis-
bridgers in de grote culturele zaal van 
De Willisstee. Er waren 56 bridgers: 
genoeg om veertien tafels te vullen.

Grillige spelverdelingen
In de A-lijn waren er nogal wat
grillige spelverdelingen en was
het soms moeilijk om als paar een
sluitend contract te vinden. Er waren 
fantasierijke biedingen, die soms
erg goed uitpakten maar soms ook 
helemaal niet. In de B-lijn ging het
er rustiger aan toe. Daar deed men 

weloverwogen biedingen en
men maakte mooie contracten.

Uitslagen
De eerste plaats in de A-lijn was
voor Joop van Delft en Johan van 
Westendorp met een prima score van 
60,83%. Maria Baas en Klaas Verrips 
eindigden op tweede plaats met 
59,58%. Anneke en Dick Bader 
haalden 58,33% voor een mooie 
derde plaats.
In de B-lijn was eerste plaats voor 
Marijke Knibbe en Ida Veenstra met 
een score van 59,35%. De tweede 
plaats was voor Rosie Heinz en Rina 
Brouwer met 59,23%. Derde werden 
Margo Wichers en Hetty van Veen 
met 56,67%.

Tweede open zomerbridgedrive

De Hoef - Ondanks de aanhoudende 
regenval kende de twaalfde editie 
van De Hoef Sportief zondag 6 juli 
een bijzonder geslaagde a�oop. 
Honderden sportievelingen trot-
seerden de elementen om deel te 
nemen aan een dag vol sportieve 
uitdagingen, saamhorigheid en 

plezier. De dag begon vroeg, om 
07.00 uur vertrokken de eerste 
wandelaars voor de 40 kilometer 
lange tocht. Ook de kortere 
afstanden van 20, 10 en 5 kilometer 
werden goed bezocht. De sfeer zat
er al vroeg in, ondanks de dreigende 
wolken boven De Hoef.

Regen kon plezier niet temperen 
tijdens De Hoef Sportief

Uitdagend
Om 11.00 uur doken de zwemmers 
het water van De Kromme Mijdrecht 
in voor een kilometer zwemmen.
De snelste deelnemer voltooide deze 
afstand in een indrukwekkende tijd 
van net geen 13 minuten. Daarna 
volgde om 12.00 uur het �ets-
onderdeel van 30 kilometer.
De regen maakte het parcours uit-
dagend, maar de wedstrijd verliep 
zonder incidenten.
De hardlopers kwamen in actie vanaf 
13.40 uur, met starts voor de 10 en
5 kilometer. De jongste deelnemers 
kregen hun moment om 15.30 uur 
tijdens de populaire 1 kilometer 
kidsrun, waar veel kinderen
enthousiast aan deelnamen.

De 41 van De Hoef
Een bijzonder onderdeel van De Hoef 
Sportief is ‘De 41 van De Hoef’, een 
individuele of teamuitdaging waarbij 
deelnemers 1 km zwemmen, 30 km 
�etsen en 10 km hardlopen. Deze 
triatlonachtige combinatie werd
ook dit jaar weer fanatiek afgelegd, 
met aansluitend een feestelijke 
prijsuitreiking.

De regen maakte het parcours uitdagend, maar de wedstrijd verliep zonder 
incidenten.  Foto: aangeleverd.

Sophie en Logan onthulden het nieuwe logo.  Foto: aangeleverd.

Een bijzonder moment was de overhandiging van een jubileumplakkaat door 
Sander van den Broek, accountmanager, namens de KNLTB.  Foto: aangeleverd.

De winterkampioen.  Foto: aangeleverd.

Om 11.00 uur doken de zwemmers het water van De Kromme Mijdrecht in
voor een kilometer zwemmen.  Foto: aangeleverd.

Vlettentrekken
Traditiegetrouw werd de dag
afgesloten met het spectaculaire 
vlettentrekken. Vier damesteams
en vijf herenteams streden om de 
felbegeerde wisseltrofee. Het evene-
ment eindigde op feestelijke wijze 
met muziek van De Nieuwe Band
op het kerkplein, waar deelnemers 
en toeschouwers samenkwamen
om de dag af te sluiten. Hoewel de 
weersomstandigheden verre van 

ideaal waren, kijkt de organisatie met 
trots terug op een geslaagde editie. 
De opkomst was hoog, de sfeer
positief en de sportieve prestaties 
indrukwekkend. Meer dan tachtig 
vrijwilligers zorgden ervoor dat
alles op rolletjes liep.
Noteer alvast in de agenda: zondag
5 juli 2026 staat de volgende editie 
van De Hoef Sportief gepland.
Voor uitslagen en foto’s van dit jaar: 
www.dehoefsportief.nl.

Nieuw Hertha Dames 18+ 
voetbalteam zoekt leden

Wilnis - Zaterdag 12 juli was het
feest bij Tennisvereniging Wilnis.
De vereniging bestond 50 jaar en
dat werd groots gevierd. Iedereen die 
aanwezig was kreeg een prachtige 
Jubileumbeker met het nieuwe logo.

Onder een stralende zon startte de 
dag sportief met een spellenblok 
voor jong en oud, op het nabijge-
legen Veld 3 van CSW. Tegelijkertijd 
werden op alle zes tennisbanen 
spannende tie-breaks gespeeld.
De jeugd had een eigen toernooi, 
waarin fanatiek games werden 
gespeeld. Uiteraard volgde een
feestelijke prijsuitreiking.

Jubileumplakkaat
Tijdens het o�ciële gedeelte 
bedankte voorzitter Eelco Steen 
enkele bijzondere vrijwilligers

die zich jarenlang met hart en ziel 
hebben ingezet voor de club. Ook 
werden de vijf kampioensteams
van de voorjaarscompetitie in het 
zonnetje gezet.
Een bijzonder moment was de over-
handiging van een jubileumplakkaat 
door Sander van den Broek, account-
manager, namens de KNLTB. Maar 
het mooiste moment voor velen was 
de onthulling van het nieuwe logo, 
door de twee jongste leden – Sophie 
en Logan – samen met wethouder 
sport Maarten van der Greft.
Met een toast op de vereniging 
barstte het feest los: livemuziek
van Big Band FortNight Swing,
goed verzorgd eten voor iedereen 
door cateringbedrijf Slagerei,
vrolijke kinderen op het spring-
kussen, een ijsje in de hand en
overal blije gezichten.

Tennisvereniging Wilnis
vierde 50-jarig jubileum

Vinkeveen - Voetbalvereniging 
Hertha uit Vinkeveen start komend 
seizoen met een nieuw dames 18+ 
vriendenteam. Dit team is ideaal voor 
speelsters die willen presteren, maar 
ook vooral plezier willen maken met 
elkaar op en naast het veld. Er wordt 
getraind op woensdag van 19.15 uur 
tot 20.30 uur, elke zaterdagmiddag 
wordt er een o�ciële wedstrijd 
gespeeld. Hertha laat weten: “We 
bieden een leuk en gezellig vrienden-
team met leeftijdsgenoten (18 tot
30 jaar), geen selectie, wél inzet en 
sportieve ambities. Plezier staat 
centraal, prestaties volgen vanzelf.”
Lijkt het je leuk of wil je straks een 
proeftraining doen meld je dan aan 
en word onderdeel van dit nieuwe 
Hertha-team. Aanmelden of meer 
informatie? Stuur een mail naar: 
frankvousten@hertha.nl.

In beide lijnen gingen de beste twee 
paren en degenen die het dichtst
bij de 50% zaten met bonbons of
chocolade naar huis.

Nog drie zomerbridgedrives
Vanwege de positieve reacties en
de enthousiaste deelname zullen er 
in de maanden juli en augustus nog 
drie zomerbridgedrives worden 
gehouden in de Willisstee. De data 
zijn dinsdagavond 22 juli, 5 augustus 
en 19 augustus. Hiervoor kan men 
zich per keer opgeven. Iedereen mag 
meedoen leden, niet-leden, ervaren 
en onervaren bridgers. Men kan zich 
ook alleen opgeven. Dan wordt er 
een partner geregeld. Inschrijven
kan door te mailen naar bridge.drv@
mail.com. Voor meer informatie:
telefoon 06 - 1542 2255.

Uithoorn - Vanaf nu is bij Bruna op 
het Amstelplein in Uithoorn de 
puzzeltocht ‘Het verzet in Uithoorn’ 
beschikbaar over het verzet in de 
gemeente Uithoorn tijdens WOII.
De tocht is gebaseerd op het dit 
voorjaar verschenen boek ‘Sporen 
van de Oorlog’ van Chris Woerden en 
Dirk Plasmeijer.

Met deze tocht stap je in het leven 
van de verzetsstrijders van gemeente 
Uithoorn en moet je een geheime 
boodschap a�everen voor de 
verzetskrant De Luistervink.
Deze tocht is geschikt voor kleine en
grote groepen, families, bedrijven en 
vrienden. De spelmakers adviseren 
2-4 personen per puzzelspelpakket.

Puzzeltocht
‘Het Verzet in Uithoorn’

80 jaar Vrijheid
De gemeente heeft dit �nancieel 
mogelijk gemaakt voor het vieren 
van 80 jaar Vrijheid. Hiermee biedt
de gemeente nog meer verschillende 
mensen de mogelijkheid om op een 
bijzondere wijze kennis te nemen 
van wat WOII in Uithoorn/De Kwakel 
heeft betekend.

Voor meer informatie zie
www.outdoorescapegames.nl/
80-jaar-vrijheid.
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Xanne van Lijf (17) schittert met zilver op European Junior Cup in Praag.
Foto: aangeleverd.

Suppen op de Vinkeveense Plassen.  Foto: archief.

Golfclub Veldzijde uit Wilnis heeft haar 
40-jarig jubileum gevierd met een 
bruisende lustrumweek die in het 
teken stond van het thema ‘Swing’. 
Foto:  aangeleverd.

De rode loper uitgerold voor sporters. 
Foto:  aangeleverd.

Wilnis - Onlangs vond in het
Tsjechische Praag de European 
Junior Cup plaats, een internationaal 
toernooi voor judoka’s tot 21 jaar
met deelnemers uit heel Europa.
Xanne van Lijft uit Wilnis kwam uit in 
de gewichtsklasse -78 kilo en begon 

het toernooi sterk met een overwin-
ning op de Litouwse Eininge, die ze 
met een houdgreep versloeg binnen 
de reguliere tijd. In de tweede ronde 
moest Xanne het opnemen tegen de 
lokale favoriet Hojdarova. Het werd 
een spannende strijd die pas in de 

Xanne van Lijf (17) schittert met 
zilver op European Junior Cup

golden score werd beslist. Xanne 
bleef rustig en wist met mooie acties 
de winst naar zich toe te trekken 
door drie stra�en aan de kant van
de tegenstander.

Nederlands onderonsje
De halve �nale was een Nederlands 
onderonsje tegen Linde Hanstede. 
Xanne scoorde een waza-ari (half 
punt) en hield deze voorsprong
knap vast tot het einde van de partij, 
waarmee ze zich plaatste voor de 
�nale. In de �nale trof ze opnieuw 
een Tsjechische tegenstandster, 
Kosnarova. In een stevige partij
werd er hard geknokt, maar helaas 
kwam Xanne in een houdgreep 
terecht waar ze niet meer uit kon 
ontsnappen. Hierdoor moest ze 
genoegen nemen met een zilveren 
medaille.
Een prachtige prestatie op internatio-
naal niveau, zeker omdat dit haar 
eerste seizoen is in de -21 categorie. 
Door dit resultaat maakt Xanne 
bovendien een goede kans op plaat-
sing voor het EK -21 later dit jaar.

Aalsmeer – Van zondag 14 juli t/m 
zaterdag 24 augustus is het zomer-
vakantie en dat betekent extra veel 
zwemplezier én een aangepast 
rooster bij Zwembad De Waterlelie! 
Bekijk de openingstijden op onze 
website of download de �yer en volg 
onze socials voor actuele updates.

Recreatief zwemmen
in het binnen- of buitenbad
Zwembad De Waterlelie is deze 
zomer elke dag geopend voor
recreatief zwemmen. Afhankelijk
van het weer wordt tot uiterlijk twee 
dagen van tevoren bekendgemaakt 
of het binnen- of buitenbad open is. 
Let op: het is binnen of buiten 
geopend, niet beide tegelijk.
Wil je de hele zomer onbeperkt 
zwemmen? Koop dan een zomer-
abonnement voor € 45,–. Hiermee 
zwemmen kinderen t/m 31 augustus 
zo vaak als ze willen, zowel binnen 
als buiten.

Tijdelijke sluiting binnenbad 
wegens onderhoud
Van zondag 4 t/m zaterdag 
10 augustus is het binnenbad 
gesloten vanwege onderhoud.

Openingstijden
recreatief zwemmen:
Binnenbad: 11.00 - 15.00 uur.
Buitenbad:  11.00 - 18.00 uur.
De ingang van het buitenbad vind
je links van de hoofdingang van 
Sportcentrum De Waterlelie, voorbij 
de glijbaan. Volg de borden naar de 
buitenkassa. Vermijd wachtrijen en 
koop je ticket vooraf online.
Ticket buitenbad: €  7,50.
Ticket binnenbad: €  6,10.
Banenzwemmen, sportgroepen
en Baby & Peuterzwemmen
Ook in de zomervakantie kun je
bij Zwembad De Waterlelie terecht 
voor sportieve activiteiten:
Banenzwemmen binnen: Dit kan in 
week 1, 2, 3, 5 en 6 in het banenbad, 
recreatiebad of buitenbad. Let goed 
op welk bad op welk moment 
geopend is.
Banenzwemmen buiten: elke 
dinsdag en donderdagochtend van 
08.00 tot 10.30 uur, ongeacht het 
weer. 
Sportgroepen en Baby & Peuter-
zwemmen: Tijdens de vakantie is er 
een aangepast rooster. Vergeet niet 
te reserveren via de website. In week 
4 is er geen les.

Zomer vol zwemplezier
bij Zwembad De Waterlelie

Wilnis - Golfclub Veldzijde uit Wilnis 
heeft recentelijk haar 40-jarig jubi-
leum gevierd met een bruisende 
lustrumweek die in het teken stond 
van het thema ‘Swing’. Een passend 
motto voor een vereniging waar 
beweging, ritme en plezier samen-
komen. Het 8e lustrum bracht leden 
van alle leeftijden en niveaus samen 
voor een week vol sportieve, feeste-
lijke en verbindende activiteiten.
De aftrap vond plaats op zaterdag 
21 juni met een openingswedstrijd 
over de twee golfbanen van de familie 
Kool: Golfpark Wilnis en De Kroonprins 
in Vianen. Meer dan 80 deelnemers 
reisden tussen beide locaties om in 
totaal 18 of 27 holes te spelen.
Een prestatie op zich, die dankzij een 
strakke organisatie en veel enthou-
siasme vlekkeloos verliep. 
Ook op sociaal vlak werd de toon 
gezet. Op zondag kwamen veertig 
familiekoppels samen voor het NGF 
Familietoernooi, waarbij jong en oud 
de degens kruisten. Tegelijkertijd werd 
er geld ingezameld voor de Joost 
Luiten Foundation, die golf toeganke-
lijk maakt voor kinderen en jongeren.
Maandag stond in het teken van waar-

dering voor het personeel, dat in de 
watten werd gelegd met een gezellige 
barbecue en pubquiz. Dinsdag namen 
de dames de baan over tijdens een 
kleurrijke vriendinnendag. De vrolijke 
out�ts en livemuziek pasten perfect 
bij het Swing-thema.
Ook de woensdagavond was een 
feestje. De befaamde Zomeravond 
wedstrijd werd gespeeld in de vorm 
van een ludieke ‘Greenkeepers 
Revenge’. Obstakels, humor en
creativiteit maakten van deze avond 
een memorabele belevenis.
De donderdag was als vanouds 
bestemd voor de heren. Zij speelden 
een wedstrijd over zowel de ‘grote 
baan’ als over de par-3 baan, die dit 
jaar een prachtige upgrade heeft 
gekregen.
Vrijdag was speciaal voor de nieuwe 
leden. Tijdens de ‘Vrijmigolfbo’ konden 
zij samen met hun buddy’s de club en 
elkaar beter leren kennen, uiteraard 
na a�oop onder het genot van een 
borrelplank en een goede sfeer.
De lustrumweek werd op zaterdag 
afgesloten met een feestelijke
klapperwedstrijd, waaraan maar liefst 
111 deelnemers deelnamen. Een 

Golfclub Veldzijde vierde 
40-jarig jubileum

‘masterpiece’ van de wedstrijd- en 
lustrumcommissie.
’s Avonds barstte het feest pas echt
los met livemuziek, dans en vuurwerk. 
De boodschap van het lustrum was 
duidelijk: bij Golfclub Veldzijde
wordt geswingd op én naast de baan.
Voorzitter Vincent Klarenbeek 
bedankte in zijn speech iedereen die 
heeft bijgedragen aan deze onver-
getelijke week. “Deze club leeft. Onze 
leden en een grote groep vrijwilligers 
vormen samen het hart van Golfclub 
Veldzijde. Met z’n allen hebben we 
laten zien waar we voor staan.”

Wilnis - Tijdens het weekend van 28 
en 29 juni vormde Dorpshuis De Willis-
stee in Wilnis een belangrijk check-
point voor het landelijke HomeSport 
Events-initiatief. Dit grootschalige 
sportevenement, georganiseerd
ten bate van het Ronald McDonald 
Kinderfonds, bracht duizenden deel-
nemers op de been die zich inzetten 
voor gezinnen met zieke kinderen. De 
locatie aan de Pieter Joostenlaan werd 
in de nachtelijke uren een warm rust-
punt voor meer dan 1.350 sporters.
De HomeSport Events zijn een jaarlijks 
terugkerend fenomeen waarbij teams 
hardlopend, wandelend of �etsend 
honderden kilometers a�eggen. Het 
doel: zoveel mogelijk geld inzamelen 
voor het Kinderfonds, dat ouders dicht 
bij hun zieke kind in het ziekenhuis wil 
houden. De route voert langs diverse 
checkpoints, waarvan De Willisstee er 
dit jaar één was.

Tussen middernacht en zeven uur ’s 
ochtends arriveerden de deelnemers 
in Wilnis, waar het team van De Willis-
stee klaarstond met ko�e, frisdrank 
en een voedzame pastamaaltijd. 
Ondanks het late uur hing er een
energieke sfeer. Na een korte rust-
pauze vertrokken de sporters weer
vol goede moed richting hun 
volgende etappe.
De betrokkenheid van lokale vrijwil-
ligers en de gastvrijheid van De Willis-
stee onderstrepen het gemeenschaps-
gevoel dat dit evenement oproept. 
Niet alleen sporters, maar ook dorpen 
en steden langs de route dragen hun 
steentje bij. De inzet van Wilnis toont 
hoe een kleine gemeenschap een 
grote impact kan hebben.
Het Ronald McDonald Kinderfonds 
benadrukt dat de opbrengsten van 
HomeSport Events rechtstreeks ten 
goede komen aan de Ronald

Wilnis hartelijk rustpunt
tijdens HomeSport Events

McDonald Huizen, huiskamers en 
vakantieverblijven. Dankzij initiatieven 
als deze kunnen ouders dicht bij 
hun kind blijven in moeilijke tijden.
Wilnis mag terugkijken op een
bijzondere nacht vol sportieve inzet, 
solidariteit en hartverwarmende 
ontmoetingen. Een moment waarop 
sport en zorg elkaar vonden in een 
gemeenschappelijk doel: het bieden 
van nabijheid en steun aan gezinnen 
die dat het hardst nodig hebben.

De Ronde Venen - Op zomerse 
dagen is het een vertrouwd beeld: 
mensen die staand op een plank over 
het water glijden, peddel in de hand, 
blik op de horizon. Suppen – voluit 
Stand Up Paddleboarding – is de 
afgelopen jaren uitgegroeid tot een 
van de populairste watersporten in 
Nederland. Ook op de Vinkeveense 
Plassen is deze trend onmiskenbaar 
zichtbaar.

Suppen is laagdrempelig: je hebt 
geen vaarbewijs nodig, de techniek
is relatief snel aan te leren en het 
materiaal is op veel plekken te huur. 
Maar vergis je niet: achter de 
ontspannen uitstraling schuilt een 
serieuze workout. Suppen traint het 
hele lichaam – van benen en billen 
tot rug en schouders – en vraagt om 
balans, coördinatie en uithoudings-
vermogen.

Ideale locatie
Juist de Vinkeveense Plassen blijken 
een ideale locatie voor deze sport. 
Het uitgestrekte plassengebied met 
zijn heldere water, talloze eilandjes 

en rustige vaarroutes biedt zowel 
beginners als gevorderden volop 
mogelijkheden. “Vanaf een supplank 
zie je de natuur op een heel andere 
manier”, vertelt een enthousiaste 
deelnemer aan een wekelijkse 
suptocht. “Je staat hoog boven het 
water en komt op plekken waar je 
met een boot niet kunt komen.”

Lokale initiatieven
De populariteit van suppen wordt 
ook gestimuleerd door lokale initia-
tieven. Zo organiseren aanbieders
als Vinkeveen Haven en Watersport-
vereniging Vinkeveen-Abcoude 
wekelijks begeleide tochten en 
supyoga-sessies. Tijdens de jaarlijkse 
Watersportdag, die eind juni plaats-
vond, konden bezoekers gratis 
kennismaken met suppen, onder 
begeleiding van ervaren instructeurs.
Naast het sportieve aspect is het 
vooral de combinatie van rust, natuur 
en beweging die mensen aanspreekt. 
“Je peddelt je hoofd leeg,” klinkt
het vaak. En dat is precies wat
veel mensen zoeken in een drukke,
digitale wereld.

Suppen verovert
de Vinkeveense Plassen
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De Kwakel - De laatste thuis-
wedstrijd van het honkbalseizoen 
stond op het programma voor 
Thamen en het was er niet zomaar 
een: de laatste krachtmeting voor de 
zomerstop tegen de Boekaniers uit 
Amsterdam. Ondanks de regenval 
aan het begin van de wedstrijd 
toonde de ploeg van coach Marlon 
Frolijk zich onaangedaan. Alsof het 
zonnetje gewoon scheen op Sport-
park Vuurlijn.
Thamen begon fel. In de eerste 
gelijkmakende slagbeurt werden 
direct de knuppels losgegooid: 
doubles van Joey Eeman en Jelger 
Algra, gevolgd door een single van 
Gianni Frolijk, brachten al snel een 
2-0 voorsprong op het bord. Toch 
gaven de Boekaniers zich niet 
zomaar gewonnen. In de tweede 
inning sloegen ze terug en namen 
dankzij een aantal rake klappen en 
een foute aangooi van startende 
pitcher Djeraldo Soerka zelfs een
2-3 voorsprong.
Lang konden de Amsterdammers 
daar echter niet van genieten. In de 
gelijkmakende slagbeurt volgde 
direct het antwoord. Thamen stelde 
orde op zaken met hits van onder 
meer Teun van der Meer, Daan
Groenewoud en Rossini Frolijk. Een 
sacri�ce �y van Gianni Frolijk bracht 
Thamen weer op voorsprong: 4-3.
In de innings die volgden werd het 
verschil verder vergroot. In de derde 
inning was het raak dankzij Ties van 
der Beeke, Rick Groen en opnieuw 
Van der Meer en Groenewoud. Stand: 
8-3. Ook de vierde inning leverde 
weer punten op, met wederom Rick 
Groen en Van der Meer als uit-
blinkers: 9-3.

De Boekaniers dreigden even terug 
te komen in de vijfde inning, met 
volle honken, maar pitcher Djeraldo 
Soerka hield het hoofd koel en hield 
zijn ploeg uit de problemen. In de 
zesde slagbeurt gooide Thamen er 
nog een schepje bovenop. Ties van 
der Beeke kwam opnieuw door met 
een hit en Rick Groen liet de bal het 
sportpark uitvliegen voor een 
homerun: 13-3.
In de achtste inning bracht coach 
Frolijk Lars Werkman op de heuvel
als vervanger van Soerka. Werkman 
hield de Amsterdamse slagploeg 
volledig in bedwang en gooide een 
puntloze inning. De gelijkmakende 
achtste slagbeurt bracht de beslis-
sing: Joeri Hondius kreeg vier wijd en 
Wouter Schouten sloeg de bal over 
het hek voor een walk-o� homerun. 
Eindstand: 15-4 voor Thamen. 
Volgens coach Marlon Frolijk scheidt 
nog maar één must win game 
Thamen van de titel. Nu breekt eerst 
de zomerstop aan van zes weken. 
Daarna wacht de uitwedstrijd tegen 
de Cromtigers in Assendelft, de 
eerste van drie mogelijke kansen
om de kampioensvlag te hijsen in
de tweede klasse.

Jan, Jan, Roger en Ronald.  Foto: aangeleverd.

Foto:  aangeleverd.Legmeervogels is niet blij met competitie-indeling.  Foto: Legmeeervogels.

De Kwakel - Tour de Kwakel is een 
wielerspel dat elk jaar in De Kwakel 
wordt georganiseerd. Het is het 
oudste wielerspel van Nederland.
Het evenement vindt plaats in de 
aanloop naar en tijdens de Tour de 
France en trekt jaarlijks zo’n 90 
deelnemers.

Na een mooie week Tour de France 
vinden we Tadej Pogacar ‘gewoon’ 
terug in de gele trui. Oud-Tourwin-
naar Jan van Schie droeg deze week 
lang het geel in De Kwakel. Echter, na 
het weekend is hij voorbijgestreefd 
door Martha van Alen en voelt hij de 
hete adem van Ronald van Mastwijk 
in zijn nek. Dit drietal domineert 
voorlopig de klassementen.
Jan van Schie vierde donderdag zijn 
verjaardag met vrienden en familie
in ’t Tourhome. Die dag kon Jan nog 
niet bevroeden dat zijn heerschappij 
in de Tour tegen de houdbaarheids-
datum liep. Maar er waren wel 
tekenen. De theorie van Martha van 

Alen voor de etappe van donderdag 
bleek te kloppen: Ben Healy won
de etappe en Martha daarmee
de dagprijs. Na het weekend komt 
Martha langszij bij Jan en neemt zo 
het geel over.

Rode trui
Ronald van Mastwijk reed ook een 
sterk weekend en is het duo Martha 
en Jan tot op twee punten genaderd. 
Ronald behaalde meer dan een 
derde van zijn punten door renners 
op de juiste plaats te voorspellen en 
draagt dan ook de rode trui. In dit 
klassement wordt hij gevolgd door 
Martha en Jan.
Ook in het ploegenklassement maakt 
het drietal Martha, Jan en Ronald de 
dienst uit. Op dit moment leidt de 
ploeg van Martha, voor die van
Jan en Ronald. Ploeggenoten van 
Martha, die samen met haar de gele 
petten dragen, zijn Toine Bartels, 
Daan Herben, Paul Kennis en Joep 
Voorn.

Tour de Kwakel:
drietal maakt de dienst uit

Witte trui
De witte trui voor beste jongere 
hangt voorlopig om de brede
schouders van Brian van der Belt. Al 
vertoonde deze trui na een dag hard 
werken sterke gelijkenis met de trui 
voor beste oudere. De echte grijze 
trui wordt voor Martha gedragen 
door Peter Maijenburg. Hij volgt 
Martha op maar liefst zes punten in 
het klassement voor de beste oudere.
Het sterke verhaal uit ’t Tourhome 
deze week is dat van de vermiste 
lappen. Op twee dagen vond
rekenaar Gerlinde van Scheppingen 
twee voorspellingen te weinig terug 
in de Tour de Kwakel-brievenbus. Na 
wat speurwerk vonden Toine Bartels 
en Tim Verlaan op de eerste dag hun 
lappen terug in hun boekje, ondanks 
dat zij de dag ervoor wel bij ’t Tour-
home langs waren gegaan. De 
tweede dag werden de voorspel-
lingen van Arnoud en Aaron van der 
Knaap door beheerder Edward terug-
gevonden in de brievenbus van het 
Dorpshuis.

Inzet
Zo werden de vermissingen opgelost 
en kon Gerlinde ’s avonds weer 90 
brie�es nakijken. Aan het einde van 
de Tour zullen er in totaal weer zo’n 
2000 brie�es door haar handen zijn 
gegaan. Een dienst waarvoor ’t Tour-
home en al haar deelnemers haar 
zeer erkentelijk zijn. Dankzij de
inzet van zulke vrijwilligers mag het 
oudste Tourspel van Nederland dit 
jaar haar 70-jarig bestaan vieren.
Stand na de negende etappe: Martha 
van Alen (69), Jan van Schie (69), 
Ronald van Mastwijk (67). Rode trui: 
Ronald van Mastwijk (24), Martha
van Alen (22), Jan van Schie (22). 
Ploegenklassement: Bernard 
Thévenet (209), Maurice Garin (205), 
Eddy Merckx (202).

Uithoorn – De indeling van 
Legmeervogels zaterdag 1 voor
het seizoen 2025-2026 is bekend-
gemaakt, en die valt niet in de smaak 
bij de club. In plaats van de gewenste 
plaatsing in de eerste klasse A van 
district West 1, is het vlaggenschip 
van de Uithoornse vereniging
ingedeeld in de eerste klasse B
van district West 2.
In deze klasse treft Legmeervogels 
onder andere Alphense Boys en ARC 
(beide uit Alphen aan den Rijn), SV 
Den Hoorn, DSO (Benthuizen), Forum 
Sport (Voorburg), SV Honselersdijk, 
HVV (Den Haag), Sportclub Monster, 
RCL (Leiderdorp), RKDEO (Nootdorp), 
FC Skillz (Den Haag), Valken’68 
(Valkenburg) en VELO (Wateringen).
Ook de indeling van Legmeervogels 
zaterdag 2 is inmiddels bekend.
Dit team promoveerde afgelopen 
seizoen via de nacompetitie naar de 
reserve eerste klasse en komt uit in 
de reserve eerste klasse A van district 
West 1. Hoewel een aantal tegen-
standers relatief dichtbij ligt – zoals 

Ajax 3, Amstelveen Heemraad 2, 
Swift 2, Volendam 3, Wartburgia 2,
FC Aalsmeer 2 en OSV 2 – staan er 
ook verre uitwedstrijden op het 
programma, onder meer tegen SC 
Buitenboys 2 (Almere), FC Castricum 
2, DEM 2 (Beverwijk), DZS 2 (Wijde-
wormer), Stormvogels 2 (IJmuiden) 
en ZOB 2 (Zuidoostbeemster).

Geogra�sche puzzel
Trainer Jack Honsbeek licht toe: 
“Geogra�sch gezien kan het altijd 
alle kanten op. Het ging uiteindelijk 
tussen Hillegom zondag en Legmeer-
vogels zaterdag. Hillegom is inge-
deeld in West 1, waar ook zondag-
clubs spelen. Daardoor hoeven zij 
niet alle wedstrijden op zaterdag
te spelen. In 1B zitten uitsluitend 
zaterdagclubs, wat voor ons
betekent dat we geen duels op 
zondag hoeven te spelen.”
Hoewel de indeling sportief uitda-
gend is, ziet Honsbeek ook kansen: 
“We tre�en sterke ploegen uit de 
Bollenstreek, Den Haag en het West-

Competitie-indeling 
Legmeervogels niet ideaal

land. In 1A hadden we wellicht meer 
derby’s gehad, zoals tegen Sporting 
Martinus, HBOK of Olympia Haarlem. 
Maar het is wat het is. We richten ons 
nu op deze nieuwe tegenstanders. 
Ons doel is om ons te vestigen in
het linkerrijtje, al wordt dat een 
�inke uitdaging. In deze klasse kun
je je geen verslapping permitteren.”

Selectie en stafveranderingen
Wat betreft de selectie benadrukt 
Honsbeek dat nieuwkomers geen 
voorkeurspositie hebben: “De spelers 
die ons kampioen maakten in de 
tweede klasse maken net zoveel 
kans als de nieuwelingen. Iedereen 
moet het op het veld laten zien.”
Aan de selectie zijn onder andere 
jeugdspelers Derreck Kenter, Finn 
Straayer en Sietse Wijngaard toe-
gevoegd, evenals Glenn Koorn (18), 
afkomstig van Sporting Martinus.
Ook in de technische staf zijn
wijzigingen doorgevoerd. Jan 
Splinter is aangesteld als nieuwe 
keeperstrainer. Marcel de Jong 
neemt de leiding over zaterdag 2. 
Stefan Bramsen wordt teammanager 
van zaterdag 1, Stan Vincken vervult 
die rol bij zaterdag 2. Jay Kroon blijft 
assistent-trainer van het eerste elftal, 
terwijl Marcel Tukker verantwoorde-
lijk blijft voor de verzorging. René 
van den Nolk van Gogh en Nigel 
Heul zullen indien nodig optreden 
als assistent-scheidsrechter. Daar-
naast blijven Harry Talsma, Frans
van Zundert en Sjaak van der Tol 
actief binnen de club.
Op 1 augustus wordt de beker-
indeling bekendgemaakt, gevolgd 
door het bekerprogramma op 2 
augustus. Het competitieprogramma 
wordt op 9 augustus vrijgegeven.

Honkballers Thamen zetten grote 
stap richting kampioenschap

De Kwakel - Tennisclub Qui Vive, 
Vuurlijn 30, organiseert 18, 19 en
20 augustus van 10.00 tot 17.00 uur 
het Tennis Summer Kamp met vele 
activiteiten zoals het spelen van 
wedstrijdjes, het meedoen aan
een minitoernooi en het volgen
van trainingen met het accent op 
techniek. Maar ook is er aandacht 
voor het verbeteren van tactiek en 
strategie. Kortom veel leervormen 
waarbij plezier voorop staat. Het is 

voor alle kinderen van 6 tot 19 jaar 
en er is voldoende begeleiding 
aanwezig. De kosten voor leden 
bedraagt 50 euro er dag incl. lunch, 
voor niet-leden is dit 60 euro per
dag, eveneens incl. lunch. Het is
ook mogelijk om een dagdeel te 
nemen. Aanmelden kan via
tenniskampquivive@gmail.com.
Een leuke gelegenheid voor kinderen 
om lekker buiten te zijn, te spelen en 
nieuwe vrienden te maken.

Tennisclub Qui Vive organiseert 
Tennis Summer Kamp

Regio - Vorige week hebben de 
diplomazwemmers van Zwem- en 
Polovereniging De Amstel het 
seizoen afgesloten met zwem-
spelletjes en pannenkoeken. 
Drie kwartier lang hebben de
zwemmers in teams acht spellen in 
en rondom het zwembad gedaan.
Zo moest er een grote ton met gaten 
gevuld worden met water. Om de 
gaten te dichten, waren alle handen, 
voeten en soms zelfs hoofden hard 
nodig. Ook hebben de zwemmers 
laten zien hoe ver ze onder water 
kunnen zwemmen en hoe goed ze 
dingen kunnen opduiken van de 
bodem. Natuurlijk stonden ook twee 
favorieten weer op het programma: 
de duikplank en de lange mat waar-
over heen gerend of soms gekropen 
moet worden. 

Met de spellen konden bouwstenen 
worden verdiend, die vervolgens 
gebruikt konden worden om wegen 
en dorpen te bouwen op de land-
kaart. De vijf teams gingen lang 
gelijk op, maar uiteindelijk bleek er 
toch een winnaar te zijn. De derde 
plek werd gedeeld door drie teams, 
waardoor alle teams op het podium 
stonden! 
Na drie kwartier druk bezig te zijn 
geweest, verdienden de zwemmers 
wel wat lekkers. In het clubhuis 
Bubbels hebben de zwemmers 
genoten van pannenkoeken en
een ijsje. Al met al een gezellige 
afsluiting van het zwemseizoen.
Na de zomervakantie staan er
weer andere leuke dingen op
het programma, zoals cursussen 
survival, plankspringen en snorkelen.

Diplomazwemmers De Amstel 
sluiten zwemseizoen af
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